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Föreningarnas perspektiv på byggnaden vid Malmvik 
Här listas den input som föreningar via ett formulär lämnat på hur byggnaden vid Malmvik kan nyttjas. En sammanfattningen av information återfinns i 

tillhörande utredning.  

De 38 respondenterna har svarat på följande frågor 

• Har du deltagit på någon av visningarna av byggnaderna vid Malmvik? 
• Lämnar du din input här nedanför i rollen som utsedd representant för föreningen? 
• Vilka förhoppningar har ni vad gäller byggnaderna? 
• Vilka farhågor har ni om Ekerö kommun skulle hyra byggnaderna? 
• Har din förening intresse av att bedriva verksamhet i byggnaderna? 

o Om ja, beskriv verksamheten och vilka fysiska förutsättningar den kräver. 
o Om ja, ange gärna hur många medlemmar eller besökare per vecka som ni beräknar kommer delta på era aktiviteter på Malmvik. 

• Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till fastigheten? 
• Övrigt. 

En respondent har önskat att hens svar ej ska vara publika och de redovisas därför ej här. 
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Idrottsföreningar 
 

Förening 
SKÅ IK & BYGDEGÅRD 

Deltagit vid visning av byggnaden Ja 

Av föreningen utsedd representant Ja 

Förhoppningar Att det ska kunna nyttjas för idrott och att det skapas en mötesplats för barn och ungdomar. Framförallt att det 

lättar på trycket i övriga idrottshallar och anläggningar. Blir Ekerö Möbler en idrottsplats hoppas vi att i 

framtiden kunna få fler träningstider i andra hallar och att idrotterna fördelas till olika hallar utifrån geografisk 

verksamhet, krav för hallen för respektive idrott, förråd etc. Och det viktigaste av alla att detta ska kunna leda 

till att idrottsföreningar kan få fler blocktider i hallarna.  

Farhågor Att de inte är anpassade för idrott, att de inte renoveras, dåliga förutsättningar för vatten, avlopp, förråd, 

omklädningsytor, duschar, toaletter, ingen busshållplats i ena riktningen, höga hyror för att vara där etc.  

Har föreningen intresse av att ha 

verksamhet i byggnaden? 
Ja 

Vilka fysiska förutsättningar kräver 

verksamheten? - Med fysiska 

förutsättningar menar vi storlek på yta, 

takhöjd, behov av olika faciliteter så som 

vatten och avlopp, kök, el-kapacitet mm. 

En av hallarna behöver vara en inomhushall med mått 20x40 meter + säkerhetsmått, plats för sekretariat, 

publik och avbytare/ledare. Utöver detta behövs det omkläden, toaletter, vatten och avlopp, el etc. Detta för 

att vår futsal och handboll ska vara intresserade av tider. Vår Handboll och Futsal är dock mer intresserade av 

att vara i t.ex. Bollhallen om det frigörs tider där i och med Ekerö möbler.  

 

Övrigt vi är intresserade av att bedriva i lokalen vid rätt förutsättningar är nedan:  

Individuell fotbollsträning. Kommunen har idag väldigt dåliga förutsättningar för att spela fotboll på vintern 
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utomhus. Det finns en plan som vinterunderhålls men där ska alla samsas och den stänger var och varannan 

träning under vintern för att den inte är brukbar. Vi skulle vilja att ett av rummen blir för individuell 

fotbollsträning. Kräver att det är iallafall 4 meter takhöjd och en yta på 12x30 meter. Länkar till ett exempel vad 

som skulle behövas inom vår kommun. 

 

Brottn ing – det finns eventuellt ett intresse från vår Brottning om att vara i lokalen. Detta förutsätter dock att 

de ska kunna ha sin brottningsmatta liggandes, dvs att det rummet som tillfaller brottningen ska vara icke 

bokningsbart för andra. Förutsätter även att hyran är låg. Mattan är 12x12 meter, behövs även några meter 

rumt omkring och minst 4 meter i tak.  

 

Även detta kräver omkläden m.m. som vi skrev om ovan.  

Hur många medlemmar eller besökare 

beräknar ni kommer att delta på 

aktiviteterna vid Malmvik per vecka? - Om 

ni önskar kan ni resonera kring olika 

scenarion. 

Om brottning blir aktuellt - uppskattningsvis 10-15 vecka fotboll skills academy - 75/vecka.  

Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

För att det ska kunna bli en lyckad idrottsanläggning tror vi att det på sikt måste byggas en till busshållplats, 

fler parkeringar etc.  

Övrigt Lokalerna skulle kunna anpassas att vara som ett idrottsfritids. Allt fler idrottsföreningar försöker etablera 

fritids i samband med idrotten. De här lokalerna skulle kunna erbjuda det. Se över möjlighet för gym/rehab, 

naprapat etc.  

 

https://www.skillsacademy.se/?gad_source=1&gclid=C%20jwKCAjw88yxBhBWEiwA7cm6pR6HiGPxBVEiLUB5k8JKv_Yk1gw%20JjUkFW6SyweGp_SbAfZRXGMBD7hoC_TsQAvD_BwE
https://www.skillsacademy.se/?gad_source=1&gclid=C%20jwKCAjw88yxBhBWEiwA7cm6pR6HiGPxBVEiLUB5k8JKv_Yk1gw%20JjUkFW6SyweGp_SbAfZRXGMBD7hoC_TsQAvD_BwE
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Förening 
Skå IK Brottning 

Deltagit vid visning av byggnaden Ja 

Av föreningen utsedd representant Ja 

Förhoppningar Våra förhoppningar är att vi ska få en yta där våra mattor kan ligga kvar på plats, utan att vi ska plocka fram de 

vid varje träning som idag. Vid visningen var det två ytor i byggnaden som blev av intresse. Den ena är 

verkstaden där vår två mattor på 10*10m vardera kan få plats eller den yta där det fanns scener. Verkstadens 

yta är mer optimal där vi kommer använda all plats utan att det försummas någon plast, men den behöver 

isoleras bättre under vinterhalvåret.  

Farhågor Farhågor är att det blir en hög hyra vår sektion i föreningen inte kan stå för eller att det blir en delad yta med 

för många andra föreningar som kan göra åverkan på våra mattor. Vi har inga problem att dela på utrymmet 

med en annan förening så länge det inte skadar våra mattor och att vi kan låsa in det sidomaterial som 

används inom idrotten i ett mindre förråd på ca 3*2m. 

Har föreningen intresse av att ha 

verksamhet i byggnaden? 
Ja 

Vilka fysiska förutsättningar kräver 

verksamheten? - Med fysiska 

förutsättningar menar vi storlek på yta, 

takhöjd, behov av olika faciliteter så som 

vatten och avlopp, kök, el-kapacitet mm. 

Brottning är en idrott där det förekommer en hel del kast och grepp, men då vi har yngre deltagare klarar vi oss 

på en takhöjd mellan 2,50-3m. Vi har idag två mattor som tillsammans är 10*20m som vi lägger ut i 

Uppgårdskolans gymnastiksal inför varje träning och det vi skulle se fram emot är om vi har en lokal där de kan 

få ligga framme hela tiden. Det utrymmet vi är mest intresserade av är även i behov av isolering och tätning av 

väggar för att vi ska kunna bedriva verksamheten där under vinterhalvåret. Eftersom det kan ske skador ibland 

i form av stukningar, blåmärken eller näsblod vore det bra om vi kan få el till vår kyl/frys där vi har kylklabbar 

och lite annat samt en toalett för deltagarna att nyttja under träning för vatten och behov. Det spelar dock 

ingen roll om vi delar på toaletterna vid huvudingången, så länge vi har någon att tillgå. 
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Hur många medlemmar eller besökare 

beräknar ni kommer att delta på 

aktiviteterna vid Malmvik per vecka? - Om 

ni önskar kan ni resonera kring olika 

scenarion. 

Idag har vi ca 20 medlemmar som tränar två dagar i veckan, men med en flytt till Ekerö från Stenhamra räknar 

vi med ett ökat intresse och marknadsföring för brottningen. 

Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

Det finns en busshållplats (Färentunavägen) ca 700m bort som stannar i båda riktningar och har ett 

övergångsställe för våra deltagare att använda, men idag kommer alla barn med sina föräldrar i bil och vi 

räknar med att det fortsätter så. Alternativt att de som bor på Ekerö sidan cyklar. Detta förutsätter dock att 

bomen till fastigheten är öppen för föräldrarna att parkera med sina bilar inne på området. 

Övrigt Vi tycker att detta är ett väldigt bra initiativ och väntar med spänning på fortsatt planering. 

 

Hälsningar  

Skå IK Brottning 

 

 

 

Förening 
Mälarö Moves 

Deltagit vid visning av byggnaden Ja 

Av föreningen utsedd representant Ja 

Förhoppningar Äntligen finns möjligheten att få en yta dedikerad för motorikträning, detta skulle kunna bli regionens första 

motorikanpassade hall med bredd i fokus. I denna anläggning kommer vi att kunna utöka vår verksamhet för 

nya målgrupper såsom seniorer, funktionsvarierade samt att vi kommer att kunna utöka vår redan befintliga 
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verksamhet och möta alla de 150 barn som vi har i vår kö. Det möjliggör att vi samlar majoriteten av vår 

verksamhet under ett tak.  

Vårat nationella förbund kommer att bistå med information och kompetens, samt hjälpa oss i våra 

förberedelser med Arvsfonden och Riksidrottsförbundet för anläggningstöd för att inreda hallen. 

 

Genom Malmvik kommer vi även att kunna hjälpa till och göra skillnad när det kommer till att Sverige är mest 

stillasittande i Norden. 68% av Sveriges barn och unga uppfyller inte kraven om 60 minuters fysisk aktivitet om 

dagen. Låt oss tillsammans sätta Ekerö i rörelse. 

 

Farhågor Kommunen behöver säkerställa ett långsiktigt kontrakt, minst 10 år för att ny verksamhet ska kunna söka 

finansiering av ex. RF och Allmänna arvsfonden samt för att kunna bygga en långsiktighet i verksamheterna. 

 

Vi ser farhågor med att kommunen ser ”hinder” eller utmaningar som större än vad de är. Ex. att 

tillgängligheten med busshållplats nära från Ekeröhållet blir en för stor utmaning.  

 

Att at sig till Malmvik från Ekerörondellen är lika långt att gå som från Ekebyhovsbusshållplats till Mälaröhallen. 

Det är inget problem eller hinder för vår verksamhet. 

 

Har föreningen intresse av att ha 

verksamhet i byggnaden? 
Ja 

Vilka fysiska förutsättningar kräver 

verksamheten? - Med fysiska 

förutsättningar menar vi storlek på yta, 

takhöjd, behov av olika faciliteter så som 

vatten och avlopp, kök, el-kapacitet mm. 

Vi ser att flera av anläggningarna skulle kunna komma väl till pass för vår verksamhet samt att den skulle ge oss 

nya möjligheter till en mer kvalitativ träning. Vi har tre verksamheter i vår förening varpå två av dem har ett 

stort behov av anpassade ytor. 

 

Definitionen av vad en hall är, är idag luddigt, våra krav är anpassningsbara utefter vad som finns att tillgå. 

Dock är takhöjd, ansats samt plats för landning viktiga bitar för framförallt truppgymnastiken.  
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Behovet för våra verksamheter: 

 

Anläggning möter våra behov på ett bra vis då det finns många möjligheter att utveckla lokalen utan att göra 

allt för stora ingrepp. 

 

Lagerlokalerna, och intilliggande lokaler täcker rekommendationerna nedan: 

 

Truppgymnastik: Takhöjd 6 - 8 meter, 20 - 25meter i längd för ansats, och minimum 18 meter i bredd för att få 

plats med x antal uppställningar. För att få till en bra träningsanläggning behöver gropar och trampoliner ställas 

in, hur dessa ställs upp kan variera beroende på lokalens utformning. Ju mer yta desto fler barn och unga kan 

aktiveras. Svenska gymnastikförbundet har mycket stödmatrerial samt resurser för oss att tillgå i ett sånt här 

projekt. En representant från förbundsstyrelsen med ansvar för anläggningar har dessutom varit på en av 

visningarna av Malmvik. 

 

Parkour: Här krävs uppbyggda hinder, gropar samt fri yta. Allt detta kan anpassas utefter lokalen som finns att 

tillgå, önskvärt vore dock en yta om minst 18*20 meter och en takhöjd på minimum 6 meter. 

Dans: Här krävs en fri yta om 15*17 meter och detta kan kombineras med truppgymnastikens fristående. 

Takhöjd behöver inte vara mer än 3-4 meter. 

 

 

Svenska Gymnastikförbundet har flertalet stöddokument som skulle komma väl till pass för en anläggning som 

Malmvik, dessa dokument hittas här: 

https://www.gymnastik.se/forening/anlaggning -och-traningsmiljo/stodmaterial 

 

Utöver de befintliga verksamheter och målgrupper vi som förening möter idag så skulle vi även med en 

anpassad yta kunna starta upp ny verksamhet för nya målgrupper såsom seniorverksamhet samt verksamhet 

för barn, unga och vuxna med funktionsvariation. 

En stor anledning till att vi inte har det idag är bristen på anläggning och bristen av anpassad anläggning på 

Ekerö. 
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En viktig del av föreningslivet och det som kommer med den är gemenskapen, att föreningarna har tillgång till 

en social yta att samlas på ser vi som väldigt viktigt, en social yta kan potentiellt ha påverkan på hur länge man 

stannar kvar i en förening. Vi ser mycket positivt på att Malmvik skulle kunna inrymma en sådan yta för vår 

förening. 

En anpassad yta skulle även möjliggöra för spontanidrott, genom att fler tider finns tillgängliga samt en egen 

anpassad yta som inte kräver ”dukning” skulle skapa denna möjlighet. 

 

Beroende på hur stor yta vår verksamhet får tillgång till behöver vi omklädning med wc och dusch som speglar 

antalet utövare.  

 

Utöver att vi skulle kunna bedriva den verksamhet vi har idag på ett lättare sätt skulle vår förening även kunna 

starta fler verksamheter, detta är något som ligger i linje med vår förenings mål och vilja framåt. 

Mälarö Moves har idag ett kansli på Bryggavägen med 4 heltidsanställda även detta kansli skulle kunna flyttas 

och etableras i Malmvik. 

  

Hur många medlemmar eller besökare 

beräknar ni kommer att delta på 

aktiviteterna vid Malmvik per vecka? - Om 

ni önskar kan ni resonera kring olika 

scenarion. 

Idag aktiverar vi 1007 personer i vår verksamhet i 65 olika grupper och med 74 olika träningspass/vecka.  

Vi kommer kunna flytta en stor del av vår verksamhet, samt starta upp ny verksamhet. Då beräknar vi att vi 

skulle kunna möta 1700 aktiva medlemmar i Malmvik per vecka. 

Vi har en konstant, aktiv och rörande kö med 150 - 200 barn. 

 

Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

Idag finns flera goda och säkra möjligheter att ta sig till Malmvik iom. den nya cirkulationsplatsen samt 

gångtunneln under. Även påfarten från Ekerövägen samt busshållplatsen från Drottningholms-hållet skapar 

goda förutsättningar. 

Avståndet från Ekerörondellen till Malmvik är ingen skillnad jämfört med avståndet mellan busshållplatsen, 

Ekvägen och Mälaröhallen där mycket av vår verksamhet är idag. 
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Övrigt Vi ser fram emot en en fortsatt bra dialog där vi tittar på hur vi alla tillsammans kan göra något riktigt kul av 

denna möjlighet. 

 

MVH Mälarö Moves genom Steven Moar  

 

 

 

Förening 
Ekerö BJJ Klubb 

Deltagit vid visning av byggnaden Ja 

Av föreningen utsedd representant Ja 

Förhoppningar Vi skulle kunna bedriva vår verksamhet i funktionsdugliga lokaler samt ta emot den stora efterfrågan vi har på 

Brasiliansk Jiu-Jitsu. Att det ska finnas tillräcklig yta för att kunna växa som förening över tid och väldigt viktigt 

att det är handikapp anpassat då vi även bedriver anpassad idrott.  

Farhågor Att ni avser en yta för mattsporterna och låter oss dela på den ytan utan att se varje förenings behov. 

Att kommunen inte tar i beaktning önskemål om en mattyta för enbart Ekerö BJJ då det är viktigt för 

verksamheten.  

 

Har föreningen intresse av att ha 

verksamhet i byggnaden? 
Ja 

Vilka fysiska förutsättningar kräver 

verksamheten? - Med fysiska 

- 400 kvm mattyta  

- RWC toalett nära mattan  
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förutsättningar menar vi storlek på yta, 

takhöjd, behov av olika faciliteter så som 

vatten och avlopp, kök, el-kapacitet mm. 

- Minst 4 meter i tak. 

- vattenkran att fylla på vattenflaskor 

- väggar runt ʺvårʺ matta 

- Tillgång att träna 7 dgr/veckan från klockan 17:00-22:30ʹ 

- Tillgång att träna måndag, onsdag och fredag under lunchtid 

- Egna BJJ mattor med rätt tjocklek  

- Eluttag bör finnas 

- Ventilation  

- Omklädningsrum för Killar & Tjejer med dusch  

- Väggskydd 

- Inga pelare  

 

Väldigt viktigt önskemål att vi har skiljeväggar runt mattytan och närhet till omklädningsrum och RWC då vi 

bedriver anpassad Bjj (för barn och ungdomar med funktionsnedsättning) behöver en lugn och trygg miljö 

utan stressig miljö samt närhet till toalett.  

Hur många medlemmar eller besökare 

beräknar ni kommer att delta på 

aktiviteterna vid Malmvik per vecka? - Om 

ni önskar kan ni resonera kring olika 

scenarion. 

I dagsläget uppskattar vi ca 350 besökare/vecka.  

2025, Ca 700 besökare/vecka 

2026, Ca 1000 besökare/vecka 

2027, Ca 1300 besökare/vecka 

 

Detta är kalkylerat på vår tillväxt idag och hur vi ser en treårsperiod framåt. 

 

Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

Vi är öppna för att komma in i lokalerna så fort som möjligt och är anpassningsbara.  
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Förening 
Mälarö SOK  

Deltagit vid visning av byggnaden Ja 

Av föreningen utsedd representant Ja 

Förhoppningar Att vår förening kan använda den långa och höga sidobyggnaden för inomhusträning. Friidrott kast och 

hoppgrenar i den höga bortre hallen. Skidskytte del av hela längan ihop med andra skytteföreningar och 

bågskytte. 

  

Ett centralt gym gemensamt för fler föreningar. Där vi kan ha kontroll på ungdomarnas intag av kosttillskott etc. 

som vår klubb har policies kring. 

 

Förhoppning om att detta blir en mötesplats bl a gymet, för ledare och aktiva mellan föreningar. Kanske med 

rec-personal som bemannas av ledare. Men helst ngn som är kommunanställd som har ett helhetsansvar. (Rec, 

fylla på i drickakylen, matkylen, ta betalt. 

Farhågor Om inget helhetsansvar tas gällande den dagliga driften finns risk för oreda och kaos om ungdomar med olika 

intressen samlas. Tex att ngn spelar för högt i gymet. Stör PRO som har träff i annat rum. Vem bestämmer. Hur 

ser vi till att gemensamma regler efterföljs? 

Har föreningen intresse av att ha 

verksamhet i byggnaden? 
Ja 

Vilka fysiska förutsättningar kräver 

verksamheten? - Med fysiska 

förutsättningar menar vi storlek på yta, 

takhöjd, behov av olika faciliteter så som 

vatten och avlopp, kök, el-kapacitet mm. 

Friidrott: vi har stor glädje av den höga hallen längst bort. Där skulle vi kunna ha en kastring med fångstnät. För 

diskuss, slägga, spjut. Dessutom stavhoppsmatta och ställning. Höjdhoppsmatta. Ingen stor skara aktiva just 

nu, beroende på att vi inte kunnat utöva dessa grenar, förutom höjdhopp. Men Duplantis- effekten och Ståhl- 

effekten gör att detta skulle kunna öka friidrottandet markant. 
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Skidskytte: vi har 40 st aktiva skidskytteungdomar. Mycket för att vara en smal sport i Sthlm. Sporten växer för 

varje säsong. Just nu tränar de med luftgevär. Våra äldre ungdomar behöver träna med krutgevär.  

 

vi saknar en 50 m krutskyttebana för våra skidskyttar. Det är svårt att få till annat än inomhus (många 

kringboende som oroar sig för buller). Om man gör hål i väggen mellan hallarna. Ca 10 m brett, 3 m högt, 

skulle vi ha stor glädje av yta 60x 10 m. För fyra skjutplatser. Vår verksamhet behöver bara anpassning i bortre 

vägg, och skjutplats är mattor man flyttar lätt.  

 

Vi samverkar gärna med andra skytteföreningar/ bågskytte, kring en skjutbana. Låt oss se möjligheterna innan 

vi dumpar idén. Det skulle kunna ersätta kommunens planer för inomhus skjutbana vid Skå flygfält?  

 

Orientering: önskar att klubben/ klubbar får tillgång till bommen/ parkeringen vid evenemang på Lovö/ Lindö.  

 

Gym 

Vi har stort behov av att kunna använda ett grmensamt gym med övriga föreningar. Där behöver vi 

komplettera med stakningsmaskin och roddmaskin. 

 

Övrigt 

 

Svårt att uttala mig om behov av faciliteter som dusch/ omklädning. Det är redan begränsat där vi är 

verksamma idag. Pandemin har gjort att fler kommer och går ombytta till/ från träning. Generellt kan sägas att 

skidskyttar med riktiga vapen med sig kommer och går utan att beträda andra ytor, inkl omklädningsrum mm 

med vapnet med. Det är till och från sitt färdmedel, ihop med egna ledarna. 

Friidrottarna har ingen egen dusch på vallen idag. Deras beteende är färgat av det. Men kan ju ändras när 

möjlighet finns, ihop med gym. En grupp skulle sannolikt bestå av 3-6 aktiva 

Hur många medlemmar eller besökare 

beräknar ni kommer att delta på 

aktiviteterna vid Malmvik per vecka? - Om 

Friidrott. 30-40 personer/ vecka. Skoställ, toaletter, entre ja. Inte säkert omklädningsrum/ dusch behövs. Men 

gärna. 

Skidskyttar. Inget fysiskt krävande. Hall och toa behövs. Kommer inte nyttja omkl / dusch.  
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ni önskar kan ni resonera kring olika 

scenarion. 

Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

Friidrottare får cykla. Åka moppe. Samåka i bil från tex vallen/ infartsparkering. ELLER värma upp med jogging 

på cykelbanan.  

 

Skidskyttar kommer uteslutande i bil med vapenlicensinnehavaren.  

 

Resor inte stora problemet för oss.  

Övrigt Jag själv skulle vara intresserad av att sitta i en grupp som planerar fortsättningen. Jag har erfarenhet från flera 

sporter. En grupp som utformar samverkansmöjligheter mellan klubbar, inkl anpasningar av lokaler och miljö 

runt omkring. Och JA jag är intresserad av att jobba där i en sådan miljö kvällstid. Vissa veckodagar.  

 

 

 

Förening Ekerö Judoklubb 

Deltagit vid visning av byggnaden Ja 

Av föreningen utsedd representant Ja 

Förhoppningar Vår förhoppning är att kunna ge alla de ungdomar o vuxna en vettig lokal för vår typ av träning. Som läget är 

idag har vi varken omklädningsrum eller dusch för våra judokas. Lägg därtill att lokalen ar alldeles för liten för 

det antalet utövare vi har. Det har redan skett olyckor där vi kastar folk på varandra. Vi har nu delat upp 

grupperna i 2 när vi kör stående kamp för att minimera risken för skador. Vi förtjänar en lokal i 

storleksordningen 160 - 200 m2. Eftersom vi är vana vid att inte ha speciellt förspänt i form av ovanstående 
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faciliteter, skulle vi kunna flytta in imorgon utan att förändra rådande läge. Det enda som skulle ändras är att vi 

får det större. Resten skulle kunna ordnas eftersom fastigheten anpassas. 

 

Farhågor Att det blir en långbänk och det kommer att dra ut på tiden flera år. 

Har föreningen intresse av att ha 

verksamhet i byggnaden? 
Ja 

Vilka fysiska förutsättningar kräver 

verksamheten? - Med fysiska 

förutsättningar menar vi storlek på yta, 

takhöjd, behov av olika faciliteter så som 

vatten och avlopp, kök, el-kapacitet mm. 

Vi behöver ca 160 - 200 m2 helst ren yta att lägga mattorna på. Har vid besöket sett flera ytor som skulle passa 

oss utmärkt. Takhöjd bör vara mer än 3 meter. Vatten och en toalett vore bra...... 

Omklädning löser vi själva om vi får den större ytan i ovan nämnda yta. 

Hur många medlemmar eller besökare 

beräknar ni kommer att delta på 

aktiviteterna vid Malmvik per vecka? - Om 

ni önskar kan ni resonera kring olika 

scenarion. 

I och med att vi har många barn och ungdomar med föräldrar som är medlemmar men inte aktiva på mattan 

så behövs det oftast sittplatser bredvid mattan för att föräldrar skall vara med och titta mo ta hand om sina 

småttingar. Vi har ju träning från 4 års ålder och uppåt. Jag själv som fortfarande är aktiv och tävlar 69 år 

gammal samt även fallprevention för äldre, där vi har deltagare som är upp till 80 år. 

Skall vi räkna ihop alla tränande samt besökande föräldrar mm, så beräknar jag det till ca 80 -100 st, antalet 

medlemmar är väl det dubbla, passiva samt stödmedlemmar. 

Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

Inga problem, de flesta ungdomar går eller cyklar till dojon, de vuxna tar bil. Barn blir körda av föräldrar som 

läget är idag och det skulle inte bli ngn förändring med denna lokal. 

Övrigt Jag är 69 år och började träna judo som 8 åring i Göteborg vid Redbergsplatsen, flyttade sen till Stockholm och 

började träna på Stockholms Judoklubb, sen har jag fortsatt på Ekerö Judo eftersom mina barnbarn bor där 

och tränar på Ekerö Judo. Våra tävlingsjudokas åker runt och tränar i olika klubbar runt om i Stockholm för att 
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få sparring och dessutom runt i landet på tävlingar samt på träningsläger. Eftersom jag även är med som coach 

på tävlingar så får jag se hur andra klubbar har det och deras förutsättningar. Kan därför utse Ekerö Dojo´s lokal 

som den sämsta! Till och med dojon 1963 i Göteborg var även den klart bättre än den vi har idag. Trots detta 

så presterar vi bra på tävlingar och ger våra ungdomar möjligheter att utvecklas. Vi har även flera utövare med 

handikapp samt en del diagnoser. Vi har just nu en Judoka som heter Oscar Widegren som försöker kvala in till 

paraolympics i Paris för blinda. Vi behöver större yta och vi begär inte mycket! 

 

 

 

Förening 
Färentuna hästsällskap och Eyvinur Islandshästförening 

Deltagit vid visning av byggnaden Nej 

Av föreningen utsedd representant Ja 

Förhoppningar Möjligheter att få tillgång till mötes och konferensdel för utbildningsträffar samt årsmöten.  

Farhågor Ser fram emot en ny fin möjlighet.  

Har föreningen intresse av att ha 

verksamhet i byggnaden? 
Nej 

Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

Våra medlemmar har tillgång till bil eller kan samåka.  
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Övrigt En lokaldel som kan bokas för föreningsmöten vore toppen. Med wifi och projektor på plats.  

 

 

 

Förening 
SkåIK Futsal 

Deltagit vid visning av byggnaden Nej 

Av föreningen utsedd representant Nej 

Förhoppningar Att de kommer till nytta för förenings och kulturlivet på ett sätt som gynnar hela Ekerö kommuns innevånare. 

Och detta till ett fördelaktigt pris, för kommunens skattebetalare. 

Farhågor Att kostnaden skulle ta udden av att bygga och driva riktiga idrottsanläggningar. Vi behöver mindre av 

provisorium, och mer av anpassade anläggningar som byggts i samråd med kommunens föreningar, som är de 

som kommer att bruka anläggningarna. 

Har föreningen intresse av att ha 

verksamhet i byggnaden? 
Nej 

Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

Tycker inte att det är lämpligt att ta denna byggnad i bruk för allmänheten innan det finns möjligheter till 

tillgänglighet. 
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Övrigt Tycker att det skulle varit bra om det funnits en ruta för om man sagt nej också, där man kan ange orsak.  

Orsaken till att jag tycker nej är att lokalerna inte har det utrymme som vår idrott kräver, de är för små. Något 

som jag tycker de kan användas som är som galleri, kulturella evenemang och utbildning. 

 

 

 

Förening 
Seglarklubben vindens vänner 

Deltagit vid visning av byggnaden Nej 

Av föreningen utsedd representant Ja 

Förhoppningar Att lokalen skall vara tillgängliga för alla . 

Blinda synsvaga, döva. dövblinda, psykiska problem och olika rörelse problem, stortsätt alla funktionshinder 

Farhågor  Busstransporten dit, och spärrlinje att inte köra dit med bil.  

Har föreningen intresse av att ha 

verksamhet i byggnaden? 
Ja 

Vilka fysiska förutsättningar kräver 

verksamheten? - Med fysiska 

förutsättningar menar vi storlek på yta, 

takhöjd, behov av olika faciliteter så som 

vatten och avlopp, kök, el-kapacitet mm. 

Möteslokal för alla föreningar stora som små. 

Små förenings kontor. 

Festlokal för föreningar 

Olika inomhussporter omklädningsrum och dusch  
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Hur många medlemmar eller besökare 

beräknar ni kommer att delta på 

aktiviteterna vid Malmvik per vecka? - Om 

ni önskar kan ni resonera kring olika 

scenarion. 

Vet ej 

Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

 Busstransporten dit, och spärrlinje att inte köra dit med bil.  

Övrigt Det skulle vara toppen med en sådan lokal 

 

 

 

Förening 
Ekeröik Bågskytte 

Deltagit vid visning av byggnaden Nej 

Av föreningen utsedd representant Ja 

Förhoppningar Sammantaget kan det vara svårt att utnyttja alla lokaler som sportanläggning men en del av dem är ju 

synnerligen lämpade för bågskytte och en del andra sporter som inte behöver mycket takhöjd! 

Läget, jämfört med där vi skjuter nu i Färentuna, ger ju en större möjlighet att nå fler på Mälaröarna och 

Bromma. 
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Farhågor Om man vill bygga om höglagret så skulle man kunna få en jättefin bollsporthall, men jag är inte tillräckligt 

kunnig i hur mycket det skulle kosta och hur utfallet skulle kunna bli. 

Har föreningen intresse av att ha 

verksamhet i byggnaden? 
Ja 

Vilka fysiska förutsättningar kräver 

verksamheten? - Med fysiska 

förutsättningar menar vi storlek på yta, 

takhöjd, behov av olika faciliteter så som 

vatten och avlopp, kök, el-kapacitet mm. 

Vi är mest intresserade av den delen som är närmast Drottningholm, därför att ytorna är de vi behöver. Vi 

behöver toaletter, samt lite ström för att kunna göra kaffe/te, gärna även tillgång till ett kylskåp. Vi behöver 

också kunna förvara vår utrustning i ett låst utrymme; pilbågar, pilar mm. 

Hur många medlemmar eller besökare 

beräknar ni kommer att delta på 

aktiviteterna vid Malmvik per vecka? - Om 

ni önskar kan ni resonera kring olika 

scenarion. 

Vi är ca 30 aktiva bågskyttar, det är trångt för oss i Färentuna, och vi är inhysta i ett driftrum, vilket är på 

dispens. 

Här skulle det finnas möjlighet att ha en mer ordnad förvaring och möjligheterna att expandera 

medlemsantalet skulle bli så mycket större med det här läget. 

Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

Inga problem, även om vi kanske skulle se fram emot en busshållplats. 
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Förening 
Ekerö IK innebandy 

Deltagit vid visning av byggnaden Ja 

Av föreningen utsedd representant Ja 

Förhoppningar Representerar sektionen innebandy: Innebandyn hoppas på att kontorsbyggnaden kan utnyttjas av 

föreningarna som ett center för kanslierna för inomhusidrotterna. Dela av för kontor samt bygga en möjlig 

elektrisk teleskop-läktare vid de stora fönstren i huvudbyggnaden för föreläsningar, uppträdanden för 

kulturevenemang och lagsamlingar. Att kunna ha möjlighet för spontan idrott samt att utövare ska ha 

någonstans att värma mat, köpa fika och ha läxhjälp för de som behöver det stödet.  

 

Vi hoppas att utomhusbyggnad 1 höjs i taket samt att skjulet ersätts med en fullstor plan vilket är ett måste för 

idrotterna att kunna utnyttja så som handboll, innebandy samt futsal för idrotterna att nyttja med inbyggda 

läktare och seketariat längst långsidan.  

Farhågor Vi från innebandyn har inga direkta farhågor annat än att vi gärna ser att idrotterna får vara med kring 

detaljerna för hur utrymmena skall byggas för att få en så bra funktion som möjligt för så många som möjligt. 

Har föreningen intresse av att ha 

verksamhet i byggnaden? 
Ja 

Vilka fysiska förutsättningar kräver 

verksamheten? - Med fysiska 

förutsättningar menar vi storlek på yta, 

takhöjd, behov av olika faciliteter så som 

vatten och avlopp, kök, el-kapacitet mm. 

För att verksamheten skall kunna bedrivas behöver som jag skrev ovan. För att kunna bedriva vår idrott 

behöver tak höjas i utbyggnaderna samt så behöver det ha måtten av fullstor plan (20x40 m) med 

säkerhetsavstånd (2 meter från planen) samt förråd och förvaring. Önskvärt är fasta träläktare med inbyggt 

sekretariat på ena långsidan motsatt läktare. Vi behöver omklädningsrum, duschar med vatten och avlopp, 

toaletter. Kök för försäljning och uppvärmning av medhavda matlådor.  

El för egna kylskåp samt en liten kiosk i anslutning till ”hallarna”. 
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Hur många medlemmar eller besökare 

beräknar ni kommer att delta på 

aktiviteterna vid Malmvik per vecka? - Om 

ni önskar kan ni resonera kring olika 

scenarion. 

Om vi får till fullstora ytor så beräknar vi antalet till mellan 1000-1500 besökare som minimum under en vecka 

under säsong.  

Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

Vi ser positivt på det som finns idag och har ingen brådska utan kan vänta på kommunikationer. Önskvärt vore 

att man kan hoppa av bussen vid den enskilda vägen upp till Malmvik vid vägen mot Färentuna så att man kan 

gå samt att ett övergångsställe ordnas. Större delen av våra aktiviteter sker efter rusningstrafik.  

Övrigt Vi har möjlighet att erbjuda en fullt inredd hall med korrekta mått idag för ca 15 miljoner som kan ersätta 

skjulet redan till sommaren om detta kan vara aktuellt, omklädningsrum finns även i hallen som är en fast 

tälthall där enbart omläggning at duken behöver ske om 20 år. Innebandyn kan då flytta större delar av din 

verksamhet till Malmvik och erbjuda fler halltider i Mälaröhallen där det finns en gymnasikgrop redan samt 

fler idrotter som behöver tiderna. Om det är intressant så kan ni gärna få se en likadan hall under torsdag eller 

fredag denna vecka. Kontakta mig gärna 0729740340 eller Anders Hansson (m) 070721 88 35 

 

 

 

Förening 
Ekerö IK 

Deltagit vid visning av byggnaden Ja 

Av föreningen utsedd representant Ja 
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Förhoppningar Vi tror att byggnaderna kan bidra till kommunens beslutade anläggningsbehov fram till 2030. 

Vi ser positivt i att kultur och idrott kan mötas på samma plats.  

Farhågor Inga ser bara möjligheter i detta läge. 

Har föreningen intresse av att ha 

verksamhet i byggnaden? 
Ja 

Vilka fysiska förutsättningar kräver 

verksamheten? - Med fysiska 

förutsättningar menar vi storlek på yta, 

takhöjd, behov av olika faciliteter så som 

vatten och avlopp, kök, el-kapacitet mm. 

Bollhall för Badminton, Futsal och Innebandy. 40*20*6m spelyta med +2m i säkerhet. 

Träningshall för Armbrytning, Bordtennis och Bågskytte utan krav på takhöjd. 

Hur många medlemmar eller besökare 

beräknar ni kommer att delta på 

aktiviteterna vid Malmvik per vecka? - Om 

ni önskar kan ni resonera kring olika 

scenarion. 

7 dagar i veckan med 20-30 pers. per timme vardagar 1630-2230 och helger mellan 0800-2000 i både Bollhall 

och Träningshall. 

Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

Det finns flera anläggningar där tillgängligheten är mer eller mindre utmanande. Är behovet av yta så stort 

som på Ekerö så kommer idrotterna lösa tillgängligheten på andra sätt under tiden (ex. gå, cykla eller samåka). 

Övrigt Underlag och skiss nedan 
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Kulturföreningar 
 

Förening Lovö Keramik (som finns på Rörby, Lovö)  

Deltagit vid visning av byggnaden Nej 

Av föreningen utsedd representant Ja 

Förhoppningar Eftersom vi idag bara kan vara i byggnaden på Rörby sommartid (ej vinterbonat) skulle det vara en fantastisk 

möjlighet för Rörby Keramik att kunna använda/hyra en del av byggnaden. 

Farhågor Kanske att det blir samma som på Rörby. 

D v s det är väldigt eftersatt och vi blir inte prioriterade. 

Har föreningen intresse av att ha 

verksamhet i byggnaden? 
Ja 

Vilka fysiska förutsättningar kräver 

verksamheten? - Med fysiska 

förutsättningar menar vi storlek på yta, 

takhöjd, behov av olika faciliteter så som 

vatten och avlopp, kök, el-kapacitet mm. 

Det krävs vatten och avlopp, med slamavskiljare, samt uppvärmd lokal. Tillgång till arbetsrum att jobba i och 

där keramiken kan torka i steg 1, innan bränning. Vidare ett rum för brännugnar (Lergods och 

stengodskeramik) 

Hur många medlemmar eller besökare 

beräknar ni kommer att delta på 

aktiviteterna vid Malmvik per vecka? - Om 

Just nu har vi väldigt låg aktivitet på grund av att vi bara kan vara verksamma under sommarhalvåret. 
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ni önskar kan ni resonera kring olika 

scenarion. 

Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

De flesta är bilburna. 

 

 

 

Förening 
(Mälaröarnas Musiksällskap) fast detta är åsikter som är mina privata! 

Deltagit vid visning av byggnaden Ja 

Av föreningen utsedd representant Nej 

Förhoppningar Förutom att det kan vara en byggnad där alla som kan och vill vara med från de olika föreningar av alla slag 

som finns här ute på Ekerö, så tänker jag att det även skulle kunna inrymma en bra TURISTINFORMATION. 

Ekerö kommun, är den enda kommunen i hela Sverige som har TVÅ världsarv – och inte ʺvilka som helstʺ utan 

Drottningholm med Kina slott samt Birka med Hovgården. Vi lär också vara en av få kommuner med en egen 

runristare; Kalle Runristare på Adelsö. Därutöver finns herrgårdar och slott, vandringsleder och stenbrott – 

väldigt mycket som kan saluföras och dra folk hit. Varumärket ʺKulturens övärldʺ är mer än adekvat.  

En turistbyrå med placering här, är ju också strålande med tanke på läget: Härifrån kan man välja 

Färingsösidans seveärdheter eller Ekerösidans, bara en rondell bort. (När man kommer från stan sett.) 
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Farhågor Tror att det gäller att ha en person (eller flera) som både har visioner för byggnaden och vilka verksamheter 

som kan vara där, samt förmågan att samordna och få ihop alla delarna till en fungerande helhet för både de 

som verkar där samt de som kommer dit. Finns denna person inom Ekerö kommun? 

Har föreningen intresse av att ha 

verksamhet i byggnaden? 
Ja 

Vilka fysiska förutsättningar kräver 

verksamheten? - Med fysiska 

förutsättningar menar vi storlek på yta, 

takhöjd, behov av olika faciliteter så som 

vatten och avlopp, kök, el-kapacitet mm. 

Se den inlämnade informationen från Mämus. 

Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

Gällande mitt förslag för TURISTINFORMATION. 

Om man tänker sig en Turistbyrå, så ligger den bra till för de som kommer från Brommaplanshållet med bil. 

(Vilket jag tror att de flesta kommer att göra.) Sen är det helt klart sämre för turister som kommer med båten 

inifrån stan och landar vid Tappströmskanalen ... 

Övrigt Detta har inte med ʺEkerö möblerʺ att göra: 

Många turister tar färjan inne från stan och åker en tur ut till Ekerö. De landar vid Ekerö centrum och vill sen ta 

en promenad till Ekebyhovs slott. I dagsläget finns det inte en enda skylt som visar hur man kommer dit. 

Otaliga är det person som frågat mig om vägen och jag har också fått frågor från vänner till mig som upplever 

det samma och de har undrat om inte jag skulle kunna få uppdraget från kommunen att fixa skyltar för detta 

ändamål. Oavsett vem som gör det, så finns det ett stort behov; turisterna vill nå fram och kommunen vill få 

fler ʺkunderʺ till slottet. Tänker jag. 
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Förening 
Konstringen  

Deltagit vid visning av byggnaden Ja 

Av föreningen utsedd representant Ja 

Förhoppningar En samlingsplats för olika grupper inom kultur. Utställningslokal, museum, musik, teater och öppna verkstäder.  

Farhågor Önskar att kommunen studerar och lär av andra orter som gjort liknande satsningar.  

Har föreningen intresse av att ha 

verksamhet i byggnaden? 
Ja 

Vilka fysiska förutsättningar kräver 

verksamheten? - Med fysiska 

förutsättningar menar vi storlek på yta, 

takhöjd, behov av olika faciliteter så som 

vatten och avlopp, kök, el-kapacitet mm. 

Konstringen består av ca 80 lokala konstnärer. Varje år arrangeras en utställningshelg med tusentals besökare 

som kommer från hela länet. Samlingsutställningen på Ekebyhovsslott är mycket välbesökt. Konstringen 

upplever stor brist på utställningslokaler i kommunen. En utställningslokal med vita väggar, högt i tak och 

fönster skulle vara ett stort tillskott. Behöver riktbart ljus. Wc för besökare och en serveringsdisk med vatten 

och kyl. Kursverksamhet skulle kunna vara intressant, flexibla och oömma lokaler- behöver ljus, el, vatten och 

värme.  

Hur många medlemmar eller besökare 

beräknar ni kommer att delta på 

aktiviteterna vid Malmvik per vecka? - Om 

ni önskar kan ni resonera kring olika 

scenarion. 

För Konstringens samlingsutställning , ca 50-60 konstnärer 1 vecka/ år.  

 

Om det blir kursverksamhet: ca 1-3 gr per vecka.  

 

Utställningslokal/galler finns alltid behov  

Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

Trafikera med mini shuttle för barn och pensionärer.  
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det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

Övrigt Tack för bra visning av lokalen.  

 

 

 

Förening 
Ekerö Munsö hembygdsförening 

Deltagit vid visning av byggnaden Ja 

Av föreningen utsedd representant Ja 

Förhoppningar Det är stora utrymmen som kan rymma många spännande aktiviteter. För vår del skulle säkert vår 

Berättarafton kunna genomföras i lokalerna. Våra inomhusaktiviteter kräver även att det finns tillgång till AV-

utrustning för visning av film- och bildspel. 

 

I den gamla ladugården är det många pelare i rad som begränsar användningen, likaså är det många pelare på 

de övre planen.  

 

Den andra frågan som diskuteras mycket är tillgängligheten. Det går att åka bil, vänstersväng på Ekerövägen, 

där det är ganska höga farter. 60 km/tim är det satt till idag. Busshållplats saknas vid Malmvik. För vår del med 

tanke på våra medlemmars ålder kan det bli svårt att ta sig till och från Malmvik. Hiss finns i byggnaden. 

 

Tillgängligheten och då menar jag att ta sig till och från är en mycket viktig aspekt för vår verksamhet. 
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Farhågor Att Malmvik tar för stora resurser i anspråk så att andra alternativ blir lidande.  

Har föreningen intresse av att ha 

verksamhet i byggnaden? 
Ja 

Vilka fysiska förutsättningar kräver 

verksamheten? - Med fysiska 

förutsättningar menar vi storlek på yta, 

takhöjd, behov av olika faciliteter så som 

vatten och avlopp, kök, el-kapacitet mm. 

Det är stora utrymmen som kan rymma många spännande aktiviteter. För vår del skulle säkert vår 

Berättarafton kunna genomföras i lokalerna, det arrangeras i november varje år. Våra inomhusaktiviteter 

kräver även att det finns tillgång till AV-utrustning för visning av film- och bildspel. 

 

Vatten och avlopp, kök för enklare servering. 

Hur många medlemmar eller besökare 

beräknar ni kommer att delta på 

aktiviteterna vid Malmvik per vecka? - Om 

ni önskar kan ni resonera kring olika 

scenarion. 

Det är svårt att sia om. Många av våra inomhusaktiviteter gör vi tillsammans med Ekerö Bibliotek. Det brukar 

vara i snitt ca 60 personer 

Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

Tillgängligheten och då menar jag att ta sig till och från är en mycket viktig aspekt för vår verksamhet. Gamla 

Ekerö energi vid Gamla Ekerövägen är ett kanske ett bättre alternativ för oss med äldre medlemmar. 

 

Slutsats. Det finns möjligheter för många spännande aktiviteter men att ta sig till och från är en nyckelfråga för 

oss.  
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Förening 
Mälarö Kino / Mälaröbion 

Deltagit vid visning av byggnaden Nej 

Av föreningen utsedd representant Ja 

Förhoppningar Att de kommer till nytta för Mälaröbor av alla åldrar 

Farhågor Att nya lokaler för teater och annan kulturell verksamhet kommer att spä ut kommunens resurser och göra att 

Kulturhuset i Ekerö Centrum blir ännu mer eftersatt. Vår förening har i fem års tid envetet påtalat behovet av 

nya stolar och ny teknik till Erskinesalen och vissa ytterligare förbättringar av foajén. Våra kontakter inom 

kommunen, Jeanette Hagberg och Fredrik Myr, bekräftar att det finns stora behov av underhåll och 

investeringar men att det inte finns utrymme i budgeten. 

Har föreningen intresse av att ha 

verksamhet i byggnaden? 
Ja 

Vilka fysiska förutsättningar kräver 

verksamheten? - Med fysiska 

förutsättningar menar vi storlek på yta, 

takhöjd, behov av olika faciliteter så som 

vatten och avlopp, kök, el-kapacitet mm. 

Om det blir en aula för en publik på minst 50 personer kan vi vara intresserade av att flytta våra publika 

filmvisningar dit. Det är ett sämre läge än Kulturhuset men om det blir en lokal med modern teknik och 

moderna fåtöljer kan det vara en viktigare faktor för vår publik. 

Hur många medlemmar eller besökare 

beräknar ni kommer att delta på 

aktiviteterna vid Malmvik per vecka? - Om 

ni önskar kan ni resonera kring olika 

scenarion. 

150 besökare per vecka. 
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Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

Det är jätteviktigt för vår verksamhet att publik i alla åldrar kan besöka oss och att tröskeln är låg. Det är inte 

troligt att vi är intresserade om det krävs bil för att ta sig till lokalen. 

Övrigt För oss vore det mycket attraktivare om en extra möteslokal kunde inrättas i Kulturhuset, nämligen under 

Erskinesalen där TV-handlaren låg förut. Då skulle vi kunna ha filmvisningar i två salonger utan mer personal, 

vilket skulle möjliggöra dubbelt så många visningar och att vi får möjlighet att visa smalare filmer i en intimare 

salong. 

 

 

 

Förening 
Föreningen Kulturhälsan i Stockholm 

Deltagit vid visning av byggnaden Nej 

Av föreningen utsedd representant Ja 

Förhoppningar Vi hoppas att kunna tillgodose behovet av kreativ terapeutisk aktivitet för båsen, tonåringar, vuxna och äldre 

genom att kunna erbjuda skapande verksamhet i lokalen. Samarbete kan ske med Ekerö kommun. Men vi ser 

även en möjlighet i att kunna hyra lokal för skapande verksamhet i detta syfte.  

Har föreningen intresse av att ha 

verksamhet i byggnaden? 
Ja 

Vilka fysiska förutsättningar kräver 

verksamheten? - Med fysiska 

Vår skapande vetksamhet behöver kunna ha bord och stolar för 12 personer.  

Ett separat bord bör finnas där material kan ställas upp. Vi är vana att leda verksamhet på sjukhusavdelningar 
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förutsättningar menar vi storlek på yta, 

takhöjd, behov av olika faciliteter så som 

vatten och avlopp, kök, el-kapacitet mm. 

och ser till att ha dukar på borden som skydd för ev färg fläckar. Det har fungerat mycket bra för alla åldrar 

sedan år 2000.  

Vatten behöver finnas för att rengöra penslar. Vi använder enbart giftfri vattenlöslig färg.  

Det är en fördel med en ljus lokal. Hoppas detta kan bli en fin tillgång för många Ekeröbor.  

 

Hur många medlemmar eller besökare 

beräknar ni kommer att delta på 

aktiviteterna vid Malmvik per vecka? - Om 

ni önskar kan ni resonera kring olika 

scenarion. 

Jag som leder verksamheten har i regel 8-12 personer per pass. Då har jag god möjlighet att leda 

verksamheten på bäst sätt.  

Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

Vi tror att en vägövergång borde kunna gå snabbare om det som i detta fall finns ett uttalat behov för detta.  

 

 

 

Förening 
Lovö Vävare 

Deltagit vid visning av byggnaden Ja 

Av föreningen utsedd representant Ja 

Förhoppningar Bra för kommunens alla föreningars aktivteter, bla att blanda unga och gamla att kunna spela innebandy, 

pingis, schack, medlemsmöten med PRO SPF Schackklubben, körer, brottarklubben, dans m m 
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- Att Lovö Vävare ska få ett tillräckligt stort utrymme för vår verksamhet. (Se nedan.) 

- Att Lovö Vävare ska kunna få fler medlemmar att delta i våra verksamheter om vi får ett mer centralt läge i 

kommunen. 

- Att det kanske skulle locka fler ungdomar att prova på textilt hantverk om de får se oss i lokalerna. 

 

Farhågor trafikfrågan. Att vi inte får ett slutet rum/lokal som går att låsa. att det blir för dyrt. 

Har föreningen intresse av att ha 

verksamhet i byggnaden? 
Ja 

Vilka fysiska förutsättningar kräver 

verksamheten? - Med fysiska 

förutsättningar menar vi storlek på yta, 

takhöjd, behov av olika faciliteter så som 

vatten och avlopp, kök, el-kapacitet mm. 

Vi är en textil förening med drygt 100 medlemmar tillmestadels kvinnor och över 35 vår äldsta medlem är ca 

95 år. en del behöver handikapp anpassade lokaler. 

vi vill ha en låsbar lokal på ca 200 kvm och dagsljus och gärna tillgång till ett pentry vatten och avlopp, kök, el-

kapacitet mm. 

Vi har diskmaskin, micro frys och kyl. 

Vi delar gärna med tex hembygdsförening, Pro, bridge klubben, SPF, läsecirklar etc som inte behöver egna 

utrymmen men ett bra bord och stolar. Vi har ju ca 18 vävstolar och skulle mycket väl kunna 25 st, vi behöver 

utrymmen/skåp/ hyllor etc till garner, tyger, knyppeldynor, bibliotek, redskap, plats för ett stort konferensbord 

med plats för 20-25 personer (vi har det) samt köksskåp för porslin, glas mm 

Vi behöver ha bra belysning och inte nödvändigt med högt tak. Gärna toalett i närheten 

Hur många medlemmar eller besökare 

beräknar ni kommer att delta på 

aktiviteterna vid Malmvik per vecka? - Om 

ni önskar kan ni resonera kring olika 

scenarion. 

Idag regelbundet: 5 knypplare, 10 stickare, 10 handarbetare, 10 vävare  

skulle säga minst 35 personer, men säkert fler om vi får detta attraktiva läge.  

eftersom vi idag har verksamhet på Färingsöhemmet, (rivningskontrakt) så tror vi att vi kommer att få många 

fler aktiva medlemmar med detta centrala läge. Vi har medlemmar från hela Ekerö kommun och från 

Stockholm. 

Vår verksamhet är mycket viktig för det kulturella livet på Ekerö och för många kvinnor. Många av vår 

medlemmar sitter mest hemma med sig själva eller med sin partner och med oss får de en gemenskap och 

sammanhang, fler att chilla med samtidigt som de kan utöva olika hantverk.  
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Som det är idag så har vi inte någon barn- och ungdomsverksamhet men det skulle vi absolut få till i dessa 

lokaler. 

Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

Lätt att ta sig till från alla delar av kommunen, många har bilar eller samåker idag. Det kommer att påverka våra 

aktiviteter till (vår glädje) att fler kommer att delta och vara aktiva.  

Vi tror också att vi kan attrahera yngre Ekeröbor när tillgängligheten blir så mycket bättre. 

Övrigt Vi föreslår att utredarna besöker oss i vår lokal i Färentuna för att få en bild av vår nuvarande verksamhet och 

våra behov.  

 

 

 

Förening 
Mälaröarnas Riksteaterförening 

Deltagit vid visning av byggnaden Ja 

Av föreningen utsedd representant Ja 

Förhoppningar Vi ser möjligheten för Kulturens Övärld att äntligen få ett riktigt Kulturhus, där olika kulturyttringar samlas för 

att uppleva och utveckla kultur tillsammans. Kreativitet och skapande över alla gränser, som att gammal möter 

ung, nybörjare möter etablerade, kultur möter kultur. 

Här får föreningslivet blomstra och arbeta tillsammans, många hemlösa föreningar får en fast punkt i tillvaron 

och en bättre möjlighet att både utveckla och utvecklas. 

Farhågor Vi kan se en utmaning i att man kanske vill fatta beslut och visa framfart för snabbt. Potentialen hos de här 

lokalerna är enorm och bör både utredas och projekteras grundligt och med alla kompetenser och intressen 
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involverade. 

Vi ser Ekerö Kommun som en mycket seriös hyresvärd, men visst finns det en liten risk att det för 

hyresgästerna medför viss instabilitet då den politiska inriktningen eventuellt skiftar vart fjärde år. 

 

Har föreningen intresse av att ha 

verksamhet i byggnaden? 
Ja 

Vilka fysiska förutsättningar kräver 

verksamheten? - Med fysiska 

förutsättningar menar vi storlek på yta, 

takhöjd, behov av olika faciliteter så som 

vatten och avlopp, kök, el-kapacitet mm. 

Mälaröarnas Riksteaterförening arrangerar idag all typ av scenkonst; Barn-, ungdom- och vuxenteater, Teater 

för döva, Kreativa konstutställningar med musik och konst, Dansföreställningar, Nycirkus och Musikevenemang. 

Vår ambition är att även kunna producera lokal scenkonst och arrangera aktiviteter såsom sommarläger för 

barn och ungdomar med inriktning mot olika typer av kreativ scenkonst. För att bedriva professionell, och all 

typ av, scenkonst är 6 meter i takhöjd en förutsättning. Detta finns i två av Malmviks lokaler. Vatten och avlopp 

behöver vara dimensionerat för den publik lokalen projekteras för, troligen mellan 80-350 sittplatser. Kök och 

servering behövs, för samma antal besökare. Denna servering behöver vara föreningsdriven för att vi ska få vår 

verksamhet att gå ihop ekonomiskt. Elkapacitet kan vi inte bedöma förrän beslut om storlek på scenrum 

beslutas och projektering påbörjas. 

Vi har engagerat en grupp av experter inom områden som lokalanpassning, byggnadskonstruktion, 

scenutvecklare, arkitekt och inredning för att kunna följa med i kommunens arbete och bidra så snart man 

finner det lämpligt. Som princip ser vi att det är lagerlokalen och den stora lokalen i flera etage som skulle 

lämpa sig för professionell scenkonst. Båda med sina olika möjligheter och utmaningar. Då vi gärna ser 

Malmvik som ett Kulturhus beror det också på vilka aktiviteter förutom scenkonst som ska rymmas här.  

 

Hur många medlemmar eller besökare 

beräknar ni kommer att delta på 

aktiviteterna vid Malmvik per vecka? - Om 

ni önskar kan ni resonera kring olika 

scenarion. 

Här tillåter vi oss väldigt grova uppskattningar, då vår verksamhet är anpassningsbar utefter förutsättningarna. 

Vi är också nya som förening, vilket gör att våra siffror ska ses som en femårig ambition. 

Barn och ungdomsläger; 20 barn/ungdomar per vecka under 1-2 sommarmånader, samt höst- och sportlov. 

Barnteater samt teater för döva; 50-100/föreställning. Primärt lör-sön dagtid. Som arrangör; 3-6 föreställningar 

utspritt över året, som producent (lite längre fram i tiden) 10-15 föreställningar under en given period.  

Familje-/Vuxenteater; 80-350/föreställning. Kvällstider vardagar, både dag- och kvällstid lör-sön. Som arrangör; 
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5-10 föreställningar utspritt över året, som producent (lite längre fram i tiden) 10-15 föreställningar under en 

given period. 

Nycirkus, Dansföreställningar, Konserter och Musikevenemang, alla åldrar; 80-350/föreställning. Kvällstider 

vardagar, både dag- och kvällstid lör-sön. Som arrangör; 2-5 föreställningar utspritt över året. 

 

Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

Utvecklingen av lokalerna behöver självklart ske i god samklang med utvecklingen av infrastrukturen. Det är 

inte optimalt idag, men absolut inget hinder för att påbörja etableringen av ett Kulturhus. 

 

Övrigt Vi står självklart till kommunens förfogande med all vår expertis vi har samlat omkring oss. 

Vi vore mycket tacksamma, på grund av den ideella aspekten, om ni kan kopiera ytterligare en representant 

från styrelsen på all viktig kommunikation och dialog; Susanna Stensdotter, susanna@esoncom.se, 076 197 57 

55.  

Varma hälsningar 

Ewa von Wowern/ 

Projektledare för utveckling av Malmvik som Kulturscen, Mälaröarnas Riksteaterförening  

 

 

 

 

Förening 
Mälaröarnas musiksällskap 

Deltagit vid visning av byggnaden Ja 
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Av föreningen utsedd representant Ja 

Förhoppningar För kommunen och föreningen skulle det vara underbart att ha en konsert och repetitionslokal för kommunens 

2 symfoniorkestrar i centralt läge nära alla. Förhoppningen är att det skall finnas en tillräckligt stor konsertlokal 

som kan rymma hela orkestern på scenen och en stor publik. Vi hoppas även att akustiken blir lämpad för 

orkesterspelande.  

Idag repeterar vi och har konserter i församlingssalen i Stenhamra som är akustiskt och utrymmesmässigt 

perfekt. Detta till en mycket överkomlig kostnad. Enda problemet vi ser är avståndet till merparten av 

kommuninnevånarna och att nå ut till dem.  

Att ha ett kulturcentrum i en kommun så stor som Ekerö tycker vi är självklart. Detta borde rymma plats för 

teater, musik, konstutställningar, utbildning, poesiuppläsningar, musikaler, dans etc. Då lokalen är mycket stor 

skulle mångas specifika behov kunna uppfyllas. Mindre intima scener och en stor för symfoniorkester och 

teaterföreställningar. Om det finns ett kulturcentrum skulle detta även ge större utrymme för samarbete med 

alla duktiga professionella och berömda musiker som bor i kommunen .  

Vi tror också att det finns plats för all utrustning som en symfoniorkester behöver.  

 

Farhågor För att vi skall kunna nyttja lokalen måste det vara till en rimlig kostnad för oss. Vi får ett kommunbidrag på 35 

000 och medlemsavgifter på liknande summa samt vissa biljettintäkter som skall räcka till arvode för 

konstnärlig ledning, noter och lokaler. Det är svårt att få ihop även i dagens läge. Att kommunen skulle kunna 

finansiera en symfoniorkester med väldigt billiga lokaler eller högre bidrag är en förutsättning för att vi skall 

kunna bedriva vår verksamhet och glädja kommuninnevånarna i nya lokaler.  

 

Har föreningen intresse av att ha 

verksamhet i byggnaden? 
Ja 

Vilka fysiska förutsättningar kräver 

verksamheten? - Med fysiska 

förutsättningar menar vi storlek på yta, 

Om de rätta ekonomiska förutsättningarna finns har vi stort intressa av att nyttja lokalerna. I första hand för 

konserter och i andra hand att det skulle bli orkesterns hem för repetitioner, lagring och publik verksamhet.  

Vi skulle behöva en lokal med bra akustik och plats på scen för ca 25-30 personer sittandes spelande plus 
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takhöjd, behov av olika faciliteter så som 

vatten och avlopp, kök, el-kapacitet mm. 
instrument av mer skrymmande karaktär såsom pukor och basfioler, ca 20x20 meter minimum. Ibland har vi 

konserter med kör och då behövs mer plats. ( Vi kan återkomma med mer exakta mått). Ett piano/flygel är 

också önskvärt. Då det är mestadels akustisk musik behövs PA-anläggning oftast bara för tal och eventuellt 

sång. Stor takhöjd är bra för akustiken. Draperier och annan ljuddämpnig är inte speciellt bra för 

orkesterakustik.  

Vi behöver el till notställsbelysning och ett mindre kök för fikaraster.  

Om vi skall husera i lokalerna behöver vi också plats för vår utrustning. Det är lagringsutrymme för stolar, 

notställ, dirigentpult,pukor och andra slaginstrument samt noter. Vi har ett notbibliotek som idag är inhyst i en 

mycket generös privatpersons källare. 10 m2 är minimum för detta. Föreningen förfogar över röda mycket bra 

inställningsbara stoppade stolar som tar en del plats i anspråk för lagring. Pukor och andra instrument kräver 

tempererad förvaring.  

 

Hur många medlemmar eller besökare 

beräknar ni kommer att delta på 

aktiviteterna vid Malmvik per vecka? - Om 

ni önskar kan ni resonera kring olika 

scenarion. 

Föreningen har två orkestrar a ca 20-25 personer vardera. Vi repeterar då varsin dag i veckan plus några 

extrarepetitioner. Idag sker detta på måndagar och tisdagar. Mämus symfoniorkester är den mer avancerade 

orkestern som består av en blandning av proffs och amatörer. FNYKO är påläggsorkestern som tar hand om alla 

som vill spela.  

På konserter har vi i dagsläget ca 50-100 personer i publiken. Om vi konserterna låg mer centralt och att ett 

lokalt kulturliv fick blomstra räknar vi med större publik. Vi har ca 5 konserter per år i Mämus och 2-3 i FNYKO.  

 

Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

De flesta medlemmar är bilburna eller samåker till repetitionerna så bushållplatssaknad är inte akut i första 

skedet. Men för att kunna ta emot stor publik i alla åldrar behöver det finnas någon bra publik transport både 

dit och hem från Ekerö centrum och hela kommunen i det långa loppet.  
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Pensionärsföreningar 
 

Förening 
Ekerö PRO 

Deltagit vid visning av byggnaden Ja 

Av föreningen utsedd representant Ja 

Förhoppningar Att det på sikt kan bli ett utmärkt föreningshus för alla föreningarna i Ekerö kommun. 

Med lämpliga lokaler för både små och stora sammankomster. 

En vision är ju : En expedition öppen minst 5 dagar/vecka gemensam för alla föreningarna. 

Och en kafeteria i anslutning till expeditionen. 

 

 

Farhågor Att lokalerna är FÖR stora och därför kommer att bli sparsamt utnyttjade, vilket 

kommer att betyda att det blir dyrbart för kommunen. 

Att det kommer att vara för dyrt för små föreningar, med begränsad budget att hyra där. 

 

 

Har föreningen intresse av att ha 

verksamhet i byggnaden? 
Ja 

Vilka fysiska förutsättningar kräver 

verksamheten? - Med fysiska 

förutsättningar menar vi storlek på yta, 

Vi behöver ett samlingsrum på 60 – 80 kvm där vi får plats att sitta ned vid bord. 

Vi har möten där vi först har en föreläsning, föredrag eller annan aktivitet, och därefter  

en fikastund med kaffe/te och smörgås/kaka. Vi behöver därför ett kök och diskmaskin.  
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takhöjd, behov av olika faciliteter så som 

vatten och avlopp, kök, el-kapacitet mm. 
Eller åtminstone tillgång till detta i närheten Tillgång till internet en klar fördel.  

 

Hur många medlemmar eller besökare 

beräknar ni kommer att delta på 

aktiviteterna vid Malmvik per vecka? - Om 

ni önskar kan ni resonera kring olika 

scenarion. 

Vi har medlemsträffar c:a 1 gång / vecka under vår-och höstterminerna  

Vi brukar vara 20 – 35 personer vid varje möte. 

På sikt kan ju dock även andra aktiviteter anordnas där:  

Bridge som nu hyr på Träsjögården (drivs av Fantans bridgeklubb för medlemmar i PRO och SPF) 

Folklig dans som nu hyr i KOM-huset, Bordtennis som nu hyr i tennishallen. Dessa aktiviteter drivs i samarbete 

med SPF. 

Man kan ju även tänka sig inomhusboulebanor, så att denna aktivitet kan utövas året om  

 

 

Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

Ja. Det är ju ett av de stora problemen. Vi har ju fler och fler medlemmar som slutar köra bil 

av olika orsaker. Och att då ta sig dit på annat sätt kommer ju att vara ett stort bekymmer, så länge det inte 

finns en busshållplats på södra sidan av vägen. OCH ett säkert sätt at ta sig över vägen. Om det sen blir med 

trafikljus, överfart eller tunnel är ju frågan. Båda de senare alternativen kommer väl att bli riktigt kostsamma. 

 

Övrigt Vi har en annan dröm : Att få tillgång till lokalerna vi gamla Ekerö Energi. 

Där är det lagom stort och utmärkta möjligheter att ta sig dit både med bil ,buss, cykel eller till fots !! 

Då skulle också fler lokaler i Ekerö möbler göras tillgängliga för ungdomsverksamheter. 
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Förening 
SPF Mälaröarna 

Deltagit vid visning av byggnaden Ja 

Av föreningen utsedd representant Ja 

Förhoppningar 1. Möteslokal för ca 100+ personer för månadsmöten, dans, årsmöten, föredrag, konserter, teatergrupper på 

besök. mm. 

2. Mindre möteslokaler, om ca 10-30 personer för kurser, information, hobbyverksamhet såsom bridge, schack, 

sy-broderi, AI/datakunskap mm 

3. Motionslokaler för tex dans, träning, pingis, mm 

4. Mötesplats som dagligen är öppen för pensionärer/daglediga där man kan köpa kaffe, en soppa eller en 

smörgås, tex som daglig verksamhet där ensamma äldre kan ʺhängaʺ och skapa kontakter. Ofrivillig ensamhet 

bland äldre är idag en stort samhällsproblem. Med möjlighet till lättare luncher kan hemtjänsten besparas 

mycket tid. 

Farhågor Det måste finnas en rimlighet i hyresnivå. Idag får SPF Mälaröarna ca 45 000kr i bidrag från kommunen varje 

år, likaså får andra pensionärsföreningar, tex PRO bidrag. Om kommunen istället lägger dessa bidrag till hjälp 

med att hyra Ekerö Möbler för föreningarna skulle det betyda att det kan bli en realitet att kunna nyttja 

lokalerna för pensionärsföreningarna samt även för andra föreningar. 

Gruppen pensionärer växer. Det blir fler och fler som lever allt längre. Att kommunen aktivt bör verka för att 

gemenskap, motion och livsglädje kan utvecklas för denna grupp är en stor besparing för kommunen i längden. 

Har föreningen intresse av att ha 

verksamhet i byggnaden? 
Ja 

Vilka fysiska förutsättningar kräver 

verksamheten? - Med fysiska 

förutsättningar menar vi storlek på yta, 

Möjlighet till lättare cafèverksamhet och att laga lättare mat, tex soppa, sallader mm 

Normal takhöjd för möteslokaler inkl ventilation och värme samt belysning. 

I den stora lokalen behöver hörslinga installeras. 
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takhöjd, behov av olika faciliteter så som 

vatten och avlopp, kök, el-kapacitet mm. 
RWC samt tillgänglighetsanpassade lokaler. Flera wc. 

 

Hur många medlemmar eller besökare 

beräknar ni kommer att delta på 

aktiviteterna vid Malmvik per vecka? - Om 

ni önskar kan ni resonera kring olika 

scenarion. 

Eftersom vi idag inte har någon lokal är denna fråga svår att svara på.  

SPF Mälaröarna har idag ca 650 medlemmar utspridda inom hela kommunen. På våra månadsmöten (ca 10/år) 

kommer mellan 60-100 personer, till årsmötet kommer ca 110 personer. Till dansen (Folklig dans varje torsdag) 

som idag bedrivs i KOM-huset (badhuset) kommer ca 30-40 personer, fler vill delta men lokalen rymmer inte 

fler.  

En gång/år ordnar föreningen tillsammans med PRO Färingsö och Ekerö dans på SKÅ festplats (augusti) (mellan 

70-100 personer kommer beroende på väder), om det fanns en större lokal skulle regelbundna danser under 

hela året ordnas. Kommunen har hittills bidragit med ca  

10 000kr till SKÅ dansen två år i rad. Ca 30-40 pensionärer via Ekerö Squaredancers träffas varje fredag i 

Scoutstugan vid MASK-backen. Fler pensionärer skulle kunna erbjudas plats om vi det fanns en större lokal. 

SPF- Mälaröarna bjuder in till jul lunch varje år. Denna ordnar vi med i Scoutstugan dock får vi säga nej till 

många medlemmar eftersom lokalen har ett begränsat antal platser om 70-75. För många ensamma äldre är 

detta den enda jul lunch de får, eller inte eftersom antal platser är starkt begränsande. 

SPF Mälaröarna och PRO på Mälaröarna avser att öka samarbetet vad gäller ofrivillig ensamhet hos äldre, samt 

vad gäller många av våra aktiviteter. Ett närmare samarbete med Seniorliv om lokaler fanns är också önskvärt. 

Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

Problem i och med att det inte finns en busshållplats i närheten. 

Grusvägar lämpar sig dåligt för den som har rollator eller ska ta sig fram med rullstol/permobil mm. 

Övrigt Pensionärsorganisationerna på Mälaröarna (SPF, PRO, RPG (Riksförbundet Pensionärsgemenskap), har ett 

mycket stort behov av en möteslokal/-er i olika storlekar. 

Ett alternativ är att kommunen hyr Gamla Ekerövägen 49 ffa under den tid som Mälarö Möblers lokaler 

iordningställs och tillgängligheten anpassas. 

Gamla Ekerövägen 49 skulle kunna öppnas upp för alla pensionärsföreningarna. 

En möjlighet skulle vara att Daglig verksamhet skulle kunna bedriva (tränings-)café verksamhet i lokalerna. 
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eller likn. 

Ett All Aktivitetshus som är öppet dagtid behövs. 

 

 

 

 

Förening 
PRO Färingsö 

Deltagit vid visning av byggnaden Ja 

Av föreningen utsedd representant Ja 

Förhoppningar Inga 

Farhågor Höga kostnader. 

Svårt att komma till. 

PRO Färingsö är rädda att vi förlorar Stockbygården. 

Har föreningen intresse av att ha 

verksamhet i byggnaden? 
Nej 

Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

Mycket svårt. 
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Övriga föreningar 
 

Förening Kyrkornas Secondhand, (administreras av Mälarökyrkan som drivs i 

föreningsform) 

Deltagit vid visning av byggnaden Ja 

Av föreningen utsedd representant Ja 

Förhoppningar Byggnaden har en härlig utformning med sin stiligt inreda gamla lada samt användbara kopplade tillbyggnader. 

Byggnaderna behöver troligen byggas om i viss mån, men jag tror inte det skulle behövas så omfattande 

ombyggnationer. inte för vår verksamhet i alla fall. 

Avlopp kan man behöva förbättra beroende på vilken kombination av verksamheter man väljer. 

För vår del tror jag det bara finns fördelar med att dela lokalerna med andra verksamheter under förutsättning 

att man kan komma överens på ett bra sett. Där är det kanske bara bra att kommunen står som huvud 

ansvarig? 

Läget är bra under förutsättning att man kan lösa tillgängligheten både för bilar och resenärer med buss som 

kommer från Ekerö och Färingsö hållet. 

 

Farhågor Jag tycker att tanken är bra att kommunen står som någon slags paraply organisation för flera olika 

verksamheter. Kan dock vara svår jobbat och kräva en hel del administration.  

Är också fundersam vad hyreskostnaderna kommer landa på. Mer eller mindre ideella föreningar är inte ofta 

så penningstinna. 

En annan farhåga är svårigheten att få till en fungerande trafik och kollektivtrafik lösning.  

Ett längre ʺsvänga-vänster-körfällt krävs alternativt en rondell. Dessutom behövs en busshållplats med gångbro 

alternativt rödljus med övergångsställe och kanske rödljus även för vänster sväng. 
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Tråkigt att busshållplatsen som fanns försvann, även om man dessutom beehövt lösa hur man på ett säkert sätt 

kan ta sig över vägen. 

Har föreningen intresse av att ha 

verksamhet i byggnaden? 
Ja 

Vilka fysiska förutsättningar kräver 

verksamheten? - Med fysiska 

förutsättningar menar vi storlek på yta, 

takhöjd, behov av olika faciliteter så som 

vatten och avlopp, kök, el-kapacitet mm. 

Vi driver idag en secondhandbutik vid Troxhammar Gård på Färingsö. Vi har idag en enkelt inredd lada men är 

trångbodda, framförallt lager och beredningsytor men även butiken kan absolut vara större. Vi är idag tvungna 

att säga nej till större föremål som t.ex möbler på grund av platsbrist. Vi skulle önska en yta på c.a 1 000 - 1 

500 kvm. Vi har inte behov av en särskilt hög takhöjd, enligt arb. miljöverket skall en publik lokal ha en takhöjd 

på minst 2,70 m, vi kan tänka oss ytterligare lite högre. Vi vill helst ha allt samlat på markplan då vi ständigt har 

ett in och utflöde av varor. 

Vi behöver vatten och avlopp för både tvättmaskin och diskmaskin, kök och toaletter (toaletter går säkert att 

dela med andra verksamheter) Kök med matbord används dagligen av personalen samt som café under 

öppettider. El-kapaciteten kan jag inte riktigt svara på men alla maskiner vi har går på 220 v. och inga extrema 

effekter på dessa. Vi behöver ha bra möjlighet för inkommande gods (gåvor) samt utgående (det som skickas 

vidare eller går till återvinning) typ port med bra tillfart. Vi behöver kunna ställa upp minst en container. I 

anslutning till port behöver vi yta för förvaring, det kan vara ett lager utrymme. I anslutning till lager eller i 

lager behöver vi beredningsytor. Hela denna yta behöver vara vinterbonad och uppvärmd så att man kan 

stadigvarande vistas där och arbeta . Butikslokalen vill vi sedan ha i anslutning till lagerlokalen för att på ett 

smidigt sätt kunna få ut varorna i butiken. Vi behöver också ha minst ett kontor eller två små.  

Hur många medlemmar eller besökare 

beräknar ni kommer att delta på 

aktiviteterna vid Malmvik per vecka? - Om 

ni önskar kan ni resonera kring olika 

scenarion. 

Vi är en personalbesättning på mellan 5 och 15 pers ink. volontärer. Vi finns idag på plats måndag, onsdag och 

fredag mellan 09.00 och 17.00 tisdagar och torsdagar mellan 09.00 och 18.30, lördagar mellan 09.00 och 14.00 

Söndagar har vi stängt. Tisdagar, torsdagar och lördagar är vår butik öppen. Tisdag och torsdag mellan 15.00 

och 18.00 och lördag mellan 10.00 och 14.00 

På en lördag när butiken är öppen har vi drygt 100 kunder utspridda under öppettid. På tisdag och torsdag har 

vi i runda slängar 50 kunder. Vi har planer på att utöka öppettider med ytterligare dagar i veckan alt. eller också 

söndagar. Ev. förlänger vi också öppettiden. 
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Med större lokaler kan vi ha ett bredare utbud vilket borde generera fler kunder. Med större yta behöver man 

förmodligen vara fler även i personalen 

Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

Se texten vid farhågor. Detta måste lösas snarast och kanske med en provisorisk lösning tills en mer permanent 

lösning är på plats. 

Övrigt Spännande och positivt att kommunen tar tillvara på så fina lokaler.  

Hoppas också att man kan hitta en snabb lösning på tillgängligheten. 

Vi är intresserade men är beroende av en rimlig hyra. Allt vårt överskott går till bistånd och vi är måna om att 

kunna fördela så mycket bistånd som möjligt. 

Vi är också en social verksamhet där alla typer av människor är välkomna att vara volontär, arbetsträna eller 

praktisera, vi har plats för människor som kanske har svårt eller inte alls fungerar på den vanliga 

arbetsmarknaden. Det finns många enkla sysslor som behöver göras. 

Vi vill också värna om hållbarhet och återbruk. Att saker och kläder kan hitta en ny ägare och komma till 

användning. Vi längtar också efter att saker och kläder som kommer in som vi anser är svåra att sälja i butiken 

ändå skulle kunna få en ny chans genom att lagas eller byggas/sys om till något annat. Tänk om man kunde 

hitta en samarbetsparter som kunde ta hand om det som människor skänker men som ingen vill ha i befintligt 

skick. Det borde rymmas under samma tak och skulle kunna vara en verksamhet som skapar arbetstillfälle. De 

fixade sakerna och kläderna kan vi sedan sälja i butiken eller som vi redan gör idag skänkas vidare till 

härbergen.  

 

Ser fram emot resultatet av utredningen. 

Är det något ytterligare ni behöver från oss, hör gärna av er. 
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Förening 
Föreningen Vitalitet 

Deltagit vid visning av byggnaden Nej 

Av föreningen utsedd representant Ja 

Förhoppningar Vi hoppas att det kan bli ett natur -och kulturhus. 

Att där kan finnas utrymme för scenkonst, dans, musik, bild och hantverk. Vi önskar rum, även uterum, för 

naturskola tillgänglig för både intresseföreningar och för regelbunden skolundervisning.  

Ett hus att bygga samverkan i! 

Farhågor Tillgängligheten och trygghet när det gäller t ex bussar behöver lösas. 

En naturskola behöver tillgång till mälaren via gångväg och andra eventuella tillstånd behöver lösas. 

Har föreningen intresse av att ha 

verksamhet i byggnaden? 
Ja 

Vilka fysiska förutsättningar kräver 

verksamheten? - Med fysiska 

förutsättningar menar vi storlek på yta, 

takhöjd, behov av olika faciliteter så som 

vatten och avlopp, kök, el-kapacitet mm. 

I det fall vi kan vara del i naturskolakoncept är vi intresserade. 

Då behöver el eller annan belysning och värme finnas. Toalett och vatten behövs samt ytor för experiment och 

uterum för exkursioner. 

Hur många medlemmar eller besökare 

beräknar ni kommer att delta på 

aktiviteterna vid Malmvik per vecka? - Om 

ni önskar kan ni resonera kring olika 

scenarion. 

Detta kan vi inte svara på nu utifrån att vi inte ensamma har kapacitet att driva en naturskola. 
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Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

Buss, cykelväg och övergång behövs. 

 

 

 

Förening 
Träkvista Sjöscoutkår 

Deltagit vid visning av byggnaden Ja 

Av föreningen utsedd representant Ja 

Förhoppningar Vi ser ett värde om att kunna utnyttja t ex ladan som en stor kulturlokal med 500+ sittplatser och scen. För oss 

skulle det då fungera som en samlingslokal när vi ska ha med föräldrar och medlemmar vid de 2-3 tillfällen per 

år då vi försöker samla alla inomhus och att alla föräldrarna till medlemmarna ges möjlighet att delta och får 

plats i lokalen. Detta klarar ingen lokal i kommunen i dagsläget och vi får därför neka våra medlemmars 

anhöriga att delta vid dessa sammankomster vilket är extremt tråkigt att behöva göra. 

Farhågor Möjligheter att nå lokalerna kan begränsa, men vi ser också att det finns goda möjligheter för kommunen att 

lösa det. 

Har föreningen intresse av att ha 

verksamhet i byggnaden? 
Ja 
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Vilka fysiska förutsättningar kräver 

verksamheten? - Med fysiska 

förutsättningar menar vi storlek på yta, 

takhöjd, behov av olika faciliteter så som 

vatten och avlopp, kök, el-kapacitet mm. 

Vi har ett önskemål om att det finns stor kulturscen med 500+ sittplatser för publik samt en stor scen. det 

kräver ju då såklart tillgång till vatten, sanitetsfaciliteter, PA-system och projektor med stor duk för den stora 

publiken. 

Hur många medlemmar eller besökare 

beräknar ni kommer att delta på 

aktiviteterna vid Malmvik per vecka? - Om 

ni önskar kan ni resonera kring olika 

scenarion. 

Vi kommer att nyttja lokalen några gånger per år. 

Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

Det skulle behövas fler p-platser, en busshållplats när är ju bra men för våra behov räcker det om man kan ta 

sig till rondellens busshållplats och sedan gå de ca 500m till lokalerna. 

Övrigt Vi ser ju stort värde för fler andra föreningar med mer permanent verksamhet. 

Det vore ju också väldigt bra om turistbyrån och ett café kunde finnas i lokalerna och ha öppet året runt. 

 

 

 

Förening 
HERK 

Deltagit vid visning av byggnaden Ja 
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Av föreningen utsedd representant Ja 

Förhoppningar - Att stora salen blir ett flexibelt utrymme med rymd och möjlighet till scen med publik i infällbara läktare. 

 

- Att de låga kallförråden rivs till förmån för en nybyggd fullstor sporthall / multiarena. 

 

- Att processen inte bromsas av begränsningar i infrastruktur, ex tillgänglighet via buss. 

Farhågor - Att man ser mer begränsningar än stiftelsen gör. De är beredda att bygga en helt ny hall på platsen, och 

kommunen kommer aldrig kunna bygga snabbare och billigare än på Malmen. 

Har föreningen intresse av att ha 

verksamhet i byggnaden? 
Ja 

Vilka fysiska förutsättningar kräver 

verksamheten? - Med fysiska 

förutsättningar menar vi storlek på yta, 

takhöjd, behov av olika faciliteter så som 

vatten och avlopp, kök, el-kapacitet mm. 

Vi vill kombinera utrymmen för brädspel med försäljning av tillbehör och spel, och har identifierat tre lämpliga 

ytor för detta. Båda utrymmena med kassa / disk samt ytan mitt emot kassan som tidigare användes av 

utemöbler. Vi behöver ca 100 m2. 

Hur många medlemmar eller besökare 

beräknar ni kommer att delta på 

aktiviteterna vid Malmvik per vecka? - Om 

ni önskar kan ni resonera kring olika 

scenarion. 

Ett tiotal per dag i snitt är nog rimligt. 

Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

Spelar ingen roll, vi har ben! 
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Förening 
Rotary Ekerö 

Deltagit vid visning av byggnaden Ja 

Av föreningen utsedd representant Ja 

Förhoppningar Veckomöte i ett konferensrum  

Har föreningen intresse av att ha 

verksamhet i byggnaden? 
Ja 

Vilka fysiska förutsättningar kräver 

verksamheten? - Med fysiska 

förutsättningar menar vi storlek på yta, 

takhöjd, behov av olika faciliteter så som 

vatten och avlopp, kök, el-kapacitet mm. 

Möjligheten att hålla presentationer i ett konferensrum på ett större skärm. 

Hur många medlemmar eller besökare 

beräknar ni kommer att delta på 

aktiviteterna vid Malmvik per vecka? - Om 

ni önskar kan ni resonera kring olika 

scenarion. 

15 

Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

Inget problrm. De flesta medlemmar åker bil. 
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Förening 
Ekebyhovs slotts vänförening 

Deltagit vid visning av byggnaden Ja 

Av föreningen utsedd representant Ja 

Förhoppningar Att det blir en knutpunkt för föreningar från alla öarna. Att ha tillgång till en stå stor lokal kan främja samarbete 

mellan föreningar genom tillgängligheten att finnas på samma yta.  

Farhågor Viktigt att hyran blir rimlig för både små och stora föreningar med olika ekonomiska förutsättningar. 

Har föreningen intresse av att ha 

verksamhet i byggnaden? 
Ja 

Vilka fysiska förutsättningar kräver 

verksamheten? - Med fysiska 

förutsättningar menar vi storlek på yta, 

takhöjd, behov av olika faciliteter så som 

vatten och avlopp, kök, el-kapacitet mm. 

Främst tillgång för ett par årliga sammankomster. Behov av lokal för ca 50 personer. Tillgång till lokal för möte 

med visning på skärm, kök där man kan laga/värma mat, sittplatser för middag.  

Hur många medlemmar eller besökare 

beräknar ni kommer att delta på 

aktiviteterna vid Malmvik per vecka? - Om 

ni önskar kan ni resonera kring olika 

scenarion. 

Se ovan. 

Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

Behov av busshållsplats med övergångställe med trafikljus alternativt undergång (tunnel). 
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det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

 

 

 

Förening Jag representerar ingen förening, än, just nu My Blomqvist Olsbergs 

Artisteri AB (Mys Artisteri AB) 

Deltagit vid visning av byggnaden Ja 

Av föreningen utsedd representant Ja 

Förhoppningar En förhoppning om att stiftelsen och kommunen ser vilka möjligheter det ger om man får in både föreningar, 

eventuell kommunal verksamhet och näringsidkare från kommunen. Det finns ingen motsättning i att blanda 

verksamheter, det är endast gynnande för alla parter. 

Farhågor Vi ser bara möjligheter men det är också beroende på vilka beslut därefter som måste fattas politiskt. Det kan 

göra att utveckling framöver bromsas i onödan men det kan också göra utvecklingen mer långsiktig. 

Har föreningen intresse av att ha 

verksamhet i byggnaden? 
Ja 

Vilka fysiska förutsättningar kräver 

verksamheten? - Med fysiska 

förutsättningar menar vi storlek på yta, 

Vi vill samla och bjuda in kommunens invånare till ett KULTURHUS på ön.  

Vatten och avlopp bör finnas, kök, el-kapacitet bör vara 3-fas. Parkeringsplatser efter planerad verksamhet. 

Husets olika verksamhetsdelar kanske avlöser varandra. En scen (placerad med vägen i ryggen) som kan 

användas till både storslagna föreställningar, repetitioner och andra lektioner som kräver scen. Ihopdragbar 

parkett (stolar) så att man enkelt kan frigöra golvyta. Belysning och trossar i taket. Då hela lokalytan är så stor 
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takhöjd, behov av olika faciliteter så som 

vatten och avlopp, kök, el-kapacitet mm. 
finns ytor både för lagerhållning, idrottsverksamheter och kontorsplatser. Man kan också ha en 

gemensamhetsyta med sittplatser, kök mm. I gemensamhetsutrymmen finns också gott om plats för olika 

workshops. Tänk att kunna samla våra ungdomar med erfarenhet där vi alla strävar åt samma håll. 

Vi har många riktigt stora kulturutövare på ön – vad händer om man sätter dessa på samma ställe och vad kan 

vi tillsammans åstadkomma när vi kan jobba tillsammans varje dag? Mirakel anser jag!  

 

Hur många medlemmar eller besökare 

beräknar ni kommer att delta på 

aktiviteterna vid Malmvik per vecka? - Om 

ni önskar kan ni resonera kring olika 

scenarion. 

Om det endast är kontorsplatser, kanske endast ett 30-tal. Men om man bygger scenen som jag ser att man 

kan göra, så tänker jag en salong på minst 500 platser. Beroende på hur ofta du spelar föreställningar så är det 

tusentals människor per vecka som får ta del av detta kulturhus.  

Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

Med bil är det inga problem förutom om det är väldigt många som ska dit samtidigt och köbildning kan uppstå. 

I övrigt är det inte optimalt då man skulle behöva ta sig över vägen om man åker från Ekerö C mot Malmvik, 

samt att det i dagsläget inte finns en hållplats här. Och det är inte säkert för någon, vare sig för unga eller äldre. 

Om man planerar daglig verksamhet för barn och ungdomar måste man vänta tills en busshållplats är klar. En 

9-åring kommer att springa rakt över vägen trots att man sagt att man inte får, så en säker övergång är viktig. 

Övrigt Om stiftelsen tillåter näringsidkare ser vi bara fördelar och möjligheter med att blanda olika verksamheter. 

 

 

 

Förening 
Välkommen till Mälaröarna 

Deltagit vid visning av byggnaden Ja 
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Av föreningen utsedd representant Ja 

Förhoppningar -Att det blir ett brett utbud av möjligheter som möter olika föreningars intressen. 

-Att det skall bli en levande plats för möten inom kultur och idrott/fritidsverksamheter. 

-Att det görs tillgängligt för alla och att alla känner sig välkomna. 

-Att avgifter anpassas till de olika verksamheternas ekonomiska möjligheter 

- Att det är en långsiktig möjlighet. 

Farhågor - Det blir för dyrt för vissa föreningar 

- Trafiksituationen innebär att tillgängligheten försvåras 

- Centraliseringen av kulturverksamheter till Malmvik, kan eventuellt minska intresset lokalt längre ut i 

kommunen. 

-Lokalerna anpassas för tex idrottsverksamhet/bollplaner och ger inte utrymme för andra typer av 

verksamheter och mindre föreningar. 

 

 

Har föreningen intresse av att ha 

verksamhet i byggnaden? 
Ja 

Vilka fysiska förutsättningar kräver 

verksamheten? - Med fysiska 

förutsättningar menar vi storlek på yta, 

takhöjd, behov av olika faciliteter så som 

vatten och avlopp, kök, el-kapacitet mm. 

- Välkommen till Mälaröarna bedriver ett antal olika verksamheter/aktiviteter, allt från språk caféer till odlingar, 

dessutom har vi musikgrupper och matlagningsverksamhet , för språkträning/integration av nyanlända. 

-Vi önskar följande ;ʹ 

- Möjligheter till matlagning, ett fullutrustat kök för sällskap upp till 100 personer 

- Servering/Matplats för ca 100 personer  

- Konferensrum med ca 20 platser och AV utrustning 

- Fritidsbank, utlåning av idrotts och fritids utrustning, med torkmöjligheter 

-Cafeʹ med möjlighet till uteservering 

-Atelje och Galleri för utställningar av olika verksamheter, tex målning, slöjd.. 

-Teater & Musikscen 
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Hur många medlemmar eller besökare 

beräknar ni kommer att delta på 

aktiviteterna vid Malmvik per vecka? - Om 

ni önskar kan ni resonera kring olika 

scenarion. 

- 20-30 st./vecka initialt 

-En fritids bank kommer ytterligare medföra ett antal besökare per vecka, speciellt vintertid 

Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

För våra medlemmar och deltagare så en busshållplats av största vikt, då få har tillgång till bil. Alternativet är 

en skyttelbuss, som finansieras av kommunen. 

 

-Ett ytterligare alternativ är att buss 350, som går till Slagsta, skulle kunna vända uppe vid Malmvik, vissa turer. 

 

 

 

 

Förening 
Mälaröarnas Schacksällskap 

Deltagit vid visning av byggnaden Ja 

Av föreningen utsedd representant Ja 

Förhoppningar Inga speciella. Lokalerna är inte idealiska för vår verksamhet. Vi är ca 20 i föreningen och hoppas naturligtvis 

växa (vilket är möjligt bl.a. om man har en lokal centralt). Vi behöver en lokal med plats för 4-8 bord och stolar, 

låsbara skåp, och pentry. Detta skulle ju få plats i någon del av lokalen. Förhoppningen är ju att det skulle vara 

gratishyra då vi är en ideell förening med ungdomsverksamhet. 
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Farhågor Att de ligger för avsides (åtminstone tills busshållplats mm. ordnas). Att det p.g.a. renovering kräver hyra som 

inte föreningen klarar av. Svarar inte på frågan nedan eftersom svaret är : kanske.  

Vilka fysiska förutsättningar kräver 

verksamheten? - Med fysiska 

förutsättningar menar vi storlek på yta, 

takhöjd, behov av olika faciliteter så som 

vatten och avlopp, kök, el-kapacitet mm. 

 Vi behöver en lokal med plats för 4-8 bord och stolar, låsbara skåp, och pentry. Vi behöver komma in mellan 

18-21 på torsdagar samt enstaka söndagar mellan 10.30-16. Beroende på hur tillgängliga lokalerna är så kan 

det vara aktuellt med en till tid i veckan. 

Hur många medlemmar eller besökare 

beräknar ni kommer att delta på 

aktiviteterna vid Malmvik per vecka? - Om 

ni önskar kan ni resonera kring olika 

scenarion. 

10-20. Dvs i dagsläget 10, i framtiden fler. 

Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

Den är svår, men inte omöjllig (tillgängligheten).  

Övrigt Bra att kommunen i alla fall tar upp problemet med lokaler. Vi tycker att föreningslokaler i centrum borde vara 

en självklarhet för en så pass rik kommun som Ekerö. Bara som exempel: Hägerstensåsen är bara en stadsdel, 

men har ett självstående medborgarhus i centrum med 10-talet lokaler, alltifrån klubb (8-10 pers) till aula (1-

200?). 

Det borde vara en ambition för kommunen att ha något liknande. 

I väntan på det har vi försökt prata med biblioteket (Ekerös ʺmedborgarhusʺ, med bibbla, bio och en liten 

utställningslokal). Där faller det på hur man tar sig in. Efter stängningsdags får man inte vara där. Det finns ju 

en stor källarvåning också under biblioteket. Hur används den? 

Vi har också haft kontakt med kyrkorna, både i centrum och Ekebyhov. Men de vill ju ha marknadshyra. 

Kort sagt, detta borde ordnas, kanske i samband med bussgaragets flytt, eller byggnationen på andra sidan 
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centrum. Eller något annat. 

Föreningslivet, oavsett om det är handboll, knyppling eller schack är (en del av) kittet som håller ihop ett 

samhälle. 

 

 

 

Förening 
Mälaröarnas OthelloSällskap 

Deltagit vid visning av byggnaden Nej 

Av föreningen utsedd representant Ja 

Förhoppningar Att det ska finnas möjlighet för föreningar som sysslar med brädspel och tankesport att få tillgång till rum med 

bord och stolar. Att kunna ha ett skåp där vi/de har sina prylar. Att kunna ha tillgång till bra utrymmen, oavsett 

om det är möjligt vara där en gång i veckan eller 6 gånger per år.  

Även att det ska finnas ett större rum där det går att låna/hyra för lite större turneringar. 

 

Skulle det kunna finnas ett ʺöppet brädspelsrumʺ dit man kan gå närsomhelst och spela och umgås med andra 

vore det bra. 

 

Då det är många med funktionshinder som spelar Othello, så är det viktigt att lokalerna är anpassade.  

 

Farhågor Att det blir för hög kostnad på de enskilda föreningarna. 
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Har föreningen intresse av att ha 

verksamhet i byggnaden? 
Ja 

Vilka fysiska förutsättningar kräver 

verksamheten? - Med fysiska 

förutsättningar menar vi storlek på yta, 

takhöjd, behov av olika faciliteter så som 

vatten och avlopp, kök, el-kapacitet mm. 

Tillgång till rum med bord och stolar. Att kunna ha ett skåp där vi/de har sina prylar. Att kunna ha tillgång till 

bra utrymmen, oavsett om det är möjligt vara där en gång i veckan eller 6 gånger per år.  

16 - 24 kvm för månatlig verksamhet fungerar. Toalett som fungerar för funktionshindrade, dsv rullstol.  

Hur många medlemmar eller besökare 

beräknar ni kommer att delta på 

aktiviteterna vid Malmvik per vecka? - Om 

ni önskar kan ni resonera kring olika 

scenarion. 

Ca 2 gånger i månaden, max, + 2 turneringar per år., en vår och en höst. 

Ca 10 personer per spelträff 

Ca 16 - 100 personer per turnering.  

Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

Det löser sig 

Övrigt Bra initiativ! 
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Förening 
Ekebyhovs slotts vänförening 

Deltagit vid visning av byggnaden Ja 

Av föreningen utsedd representant Ja 

Förhoppningar Att det ska finnas möjlighet för föreningarna att kunna ha såväl verksamhet för medlemmarna som mindre 

sammanträdesrum för styrelsesammanträden/mindre föreningsmöten. 

Att det finns lämplig teknik, t ex WiFi, kunna ha digitala möten för sådana som inte kan komma till 

möten/träffar personligen.  

Att det kan bli en mötesplats för föreningslivet som annars inte naturligt träffas/har mötesplatser.  

Att många olika föreningar har verksamhet samtidigt i för föreningarna lämpliga lokaler. 

 Att hyreskostnaderna håller rimliga nivåer för såväl stora kapitalstarka föreningar som små föreningar med 

begränsad ekonomi - att ha differentierade hyreskostnader.  

Att verksamhet kan pågå såväl dagtid som kvällstid, vardagar och helger. 

Att det finns tillräcklig säkerhet för att bedriva olika sorters verksamhet. 

Att tillgänglighetsanpassningen blir god för olika verksamheters behov. 

Farhågor Att hyreskostnaderna för föreningarna blir orimligt höga. 

Att endast idrottsföreningarna prioriteras. 

Att endast barn- och ungdomsverksamhet prioriteras. 

Att verksamhet inte kan bedrivas kvällar och helger. 

Att lokalerna hyrs ut till kommersiella företag med vinstintresse. 

Att det inte finns möjlighet att ta sig till och från byggnaden kollektivt. 

Har föreningen intresse av att ha 

verksamhet i byggnaden? 
Ja 
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Vilka fysiska förutsättningar kräver 

verksamheten? - Med fysiska 

förutsättningar menar vi storlek på yta, 

takhöjd, behov av olika faciliteter så som 

vatten och avlopp, kök, el-kapacitet mm. 

Vi kan tänka oss att ibland kunna ha styrelse- och föreningsmöten i syfte att träffa andra föreningar i 

kommunen som är där samtidigt. Behoven för oss är större sammanträdesrum, vatten, avlopp, kök, Wifi, 

möjlighet att ha digitala möten. 

Hur många medlemmar eller besökare 

beräknar ni kommer att delta på 

aktiviteterna vid Malmvik per vecka? - Om 

ni önskar kan ni resonera kring olika 

scenarion. 

Vi kan tänka oss att ha ett av två årliga föreningsmöten för 20-40 medlemmar i lokalerna samt två-fyra 

styrelsesammanträden för 4-6 personer under året.  

Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

Trafiklösningen med busshållplats med trafikljus måste vara på plats innan lokalerna tas i bruk för att 

föreningarnas medlemmar säkert ska kunna ta sig till och från lokalerna.  

Det finns en risk att parkeringsfrågan blir ett problem när bilburna ska ta sig till och från lokalerna såväl för att 

ʺlevereraʺ deltagare som övervara aktiviteter.  

Övrigt Det är ett lovvärt initiativ som Stiftelsen tagit tillsammans med kommunen, och en god tanke att involvera 

föreningslivet som lider brist på lämpliga lokaler i HELA kommunen.  

Det är dock beklagligt att kommunen inte tidigare tog initiativ till att köpa Nordiumanläggningen i Ekerö 

centrum för att där tillskapa lämpliga och tillgängliga lokaler för förenings- och kulturlivet i Ekerö kommun, 

vilket också hade underlättat frågan om tillgänglighet kollektivt och med bil/cykel. 

I de här lokalerna vore det lämpligt att ha någon slags ʺturistbyråʺ i kommunal regi och i samverkan med såväl 

föreningslivet som övrig turistverksamhet i kommunen (konferensanläggningar, restauranger m m) och med 

öppettider under främst vår-sommar-höst och helger. 
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Förening 
Ekerö Civilförsvarsförening 

Deltagit vid visning av byggnaden Nej 

Av föreningen utsedd representant Ja 

Förhoppningar Ekerö Civilförsvarsförening/FRG har behov av  

- kontorsrum/kontorsplats med tillgång till internet. Kontorsrum kan delas med andra föreningar. 

- sammanträdesrum för upp till 12 personer. 

- lokal för utbildning. Vi behöver en lokal som kan ta ca 40 personer och där golvyta kan friläggas för 

utbildningsaktiviteter på golvet (t.ex HLR-utbildning) 

 

Farhågor Om Ekerö kommun kommer att hyra lokalerna kan det medföra relativt stora kostnader för kommunen. Det 

finns därför en risk för att kommunen vill ta ut någon form av hyra av de som nyttjar fastigheten. Ekerö 

Civilförsvarsförenings ekonomi har inte utrymme för att betala en eventuell hyra. Om hyror införs kommer 

Ekerö Civilförsvarsförening inte vilja använda lokalerna. 

 

Det kan kanske uppstå konkurrens om att använda lokalerna om det är många intressenter som vill använda 

fastigheten. Ett tydligt regelverk som reglerar användning kommer att behövas. 

Har föreningen intresse av att ha 

verksamhet i byggnaden? 
Ja 

Vilka fysiska förutsättningar kräver 

verksamheten? - Med fysiska 

förutsättningar menar vi storlek på yta, 

takhöjd, behov av olika faciliteter så som 

vatten och avlopp, kök, el-kapacitet mm. 

För vissa av våra utbildningsaktiviteter krävs fri golvyta. Se kommentar ovan. 
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Hur många medlemmar eller besökare 

beräknar ni kommer att delta på 

aktiviteterna vid Malmvik per vecka? - Om 

ni önskar kan ni resonera kring olika 

scenarion. 

Civilförsvarsföreningen/FRG har  

- ett par sammanträden/gruppmöten/styrelsemöten varje månad utom sommarmånaderna. Antal deltagare 5-

10 personer per möte 

- utbildning. 1. FRG har utbildning en gång per månad sept-dec och jan-maj. Antal deltagare 20-40 personer. 2. 

Civilförsvarsföreningen har HLR-utbildning två kvällar i veckan i oktober, november, mars och april. 

- om det blir allmänna/publika aktiviteter på Malmvik, typ mässor och marknader, vill vi kunna visa upp oss 

och informera om vår verksamhet. 

Hur ser ni på tillgängligheten att ta sig till 

fastigheten? - Enligt beräkning kommer 

det t.ex. ta några år innan en busshållplats 

och vägövergång kan anläggas. 

För våra medlemmar är den bristande tillgängligheten en besvärande faktor men inte avgörande. I en 

övergångsperiod får man vara beredd på att det blir besvärligt och får använda tillfälliga transportlösningar och 

samåkning. 

 

 
 


